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Moka gladka 
TIP 500 
1 kg

LEON MbiV
Trgovina Leon Selič s.p., Ul. Kozjanskega odreda 55, 

3230 Šentjur, tel.: 03/ 749 14 80

MOKA

Paket treh 
pudingov

Radler grenivka 
0,33 I, nepovratna 
steklenica

Mleko
Napolitanke 
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Mortadela 1k>
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pivo Pils 
0,51

Kristina Razboršek

0,49 C

Mleko 3,$%
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DEL. ČAS: vsak dan 
od 8h do 18h. Gozdarski vitli Tajfun

SADIKE JAGOD 
BALKONSKO CVETJE 
PRVOVRSTNE 
ZELENJAVNE SADIKE 
/paradižnik, paprika, 
melancani/
OKRASNE KOŠARE 
CVETLICE ZA GREDE 
VSAKO DOPOLDNE 
TUDI PRED TRGOVINO 
RESEVNA V ŠENTJURJU

Rezalno cepilni stroji

RCA 320-2, 320-2E, RCA 380, 380-E, RCA 400 joy
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center Šentjur
Drži, Šentjurske novice so mesečnik, pa 

vendar se trudimo biti kolikor se le da ažurni. 
Občasno se zgodi, da kakšno pomembno infor
macijo izvemo tik pred oddajo časopisa v tiskar
no. O predstavitvi idejnih projektov Kulturnega 
centra Šentjur (KC) smo pisali že pisali v prejšnji 
številki, vendar na dan oddaje izvedeli še ne
kaj veselih novic, ki jih nikakor nismo mogli več 
umestiti v objavo.

Moj uvodnik o ljubezni, dnevu žena in dnevu 
mučenikov je zato romal s tretje strani v koš - 
oziroma ga bom prihranil za marčevsko številko 
leta 2012. Tako ne bo nič zamujenega.

Iz zelo visokih krogov, kjer so informacije mero
dajne, smo izvedeli, da se bo gradnja novega 
KC Šentjur začela že letos, in sicer konec druge 
Polovice leta. Župan Marko Diaci naj bi v teh 
dneh podpisal pogodbo z Ministrstvom za pra
vosodje za selitev Okrožnega sodišča Šentjur 
v prazno upravno zgradbo Alposa. O tem se 
je govorilo že nekaj časa. Predviden termin za 
selitev je do sredine meseca aprila. Prav tako 
smo tokrat iz neuradnih virov izvedeli, da sta bili 
Občina Šentjur in Razvojna agencija Kozjansko 
uspešni pri pridobivanju nepovratnih evropskih 
sredstev iz razpisa Evropske kulturne fundacije 
(ECF) za pridobitev sredstev iz Sklada za spod
bujanje kulture na Balkanu. Končno nam je 
9odlo, da nas ima Evropa za Balkance. Šlo naj 
bi za 4,75 milijona € nepovratnih sredstev, ki jih 
bo občina namenila za gradnjo KC. Teh sredstev 
seveda ni dovolj za izgradnjo objekta, katerega 
Predvidena cena je 7 milijonov €. Razlika (2,25 
milijona €) bo pokrita delno iz državnega razpisa, 
kot je obljubila ministrica Majda Širca na ses
tanku z županom, delno pa bo sredstva morala 
zagotavljati občina iz proračuna. Polovico bo 
Po govoricah sodeč primaknil največji sloven
ski trgovec Mercator, katerega direktor uprave 
ma9- Žiga Debeljak je bil županov sošolec. V 
zameno naj bi imel Mercator na ploščadi novega 
KC elitno gurmansko restavracijo. Če smo se

že spraševali, čemu tako visoki obiski državnih 
predstavnikov in predstavnikov gospodarstva, 
je danes odgovor na dlani. Kot kaže, ima naš 
župan vse povezave dobro premišljene in do
govorjene že v naprej.

Prav tako smo izvedeli, da naša prva kulturnica 
Anita Koleša odhaja iz JSKD v novo službo na 
občino na Oddelek za družbene dejavnosti, kjer 
naj bi se v celoti posvetila vodenju in nadzoru 
gradnje Kulturnega centra Šentjur. Za prosto 
delovno mesto vodje izpostave se zanima dose
danji predsednik Zveze kulturnih društev Šentjur 
in ambasador kulture Jože Mastnak Marjan, 
ki ga bo v ZKD, v kolikor bo dobil dovolj veliko 
podporo vseh kulturnih društev, zamenjal mlad 
občinski svetnik Boštjan Pisanec (LMD - GOŠ).

Če ste nasedli vsaki besedi v tem uvodniku, 
vam želim, da si ob 1. aprilu - dnevu norcev tudi 
vi uspešno privoščite koga.

Jure Godler

narisal: Martin Čater
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O 4. IN 5. SEJI OBČINSKEGA SVETA ŠENTJUR

Kako konstruktivna sloga!
Še na prejšnji seji OS je vse kazalo, da bodo pokale kosti, samo slaba dva tedna kasneje so bili 
vsi občinski svetniki, vključno z županom Diacijem, naenkrat krotki kot ovčke in polni medsebojne 
ljubezni. Svetniki SDS, ki so še na prejšnji seji strogo učili koalicijo voljnih, kako se piše zapisnik, so 
bili sedaj z zelo podobnim izdelkom povsem zadovoljni, pa tudi Statut in Poslovnik, njihovo edino

uporabno orožje, sta jim bila sedaj čisto všeč.

Zakoniti boj za oslovo senco
Sprejemanje temeljnih občinskih aktov 

Statuta in Poslovnika je teklo formalno 
korektno, v resnici pa milo rečeno hecno, 
če sem prav razumel, so strankarski šefi 
predhodno v zakulisju do pikice natančno 
uskladili svoje statutarne in poslovniške 
interese, toda kljub temu je Jože Korže v 
imenu SDS presenetljivo zavrnil spreje
manje predlogov teh aktov po skrajšanem 
postopku. Ker so pravila pač takšna. 
Sledilo je drugo presenečenje: župan, ki 
se mu je pred dobrim mescem na vrat na 
nos tako mudilo, da seje bil pripravljen na 
smrt skregati s Koržetom, je bil takoj za. In 
za njima soglasno še vsi občinski svetniki. 
V predlogu Statuta in Poslovnika dejan
sko niso popravili niti črke, slabo uro so 
se vsi več ali manj le hvalili, kako krasne 
akte so pripravili. Osnutek sprememb 
je bil brez pripomb soglasno sprejet, na 
zahtevo SDS seveda le v prvem branju, 
zato je župan Diaci svetnike takoj obvestil, 
da se bodo čez 5 dni srečali na izredni seji 
in še enkrat potrdili že sprejeto. Pravila so 
pravila, pa čeprav včasih izpadejo butal
sko.

Če ne bi Artnak v svoji diskusiji nakazal, 
da izražena sloga vendarle ni bila čisto 
brezrezervna, bi seja ostala brez »soli«. 
Velikim, to je sedaj po novem Statutu 
SDS, je očital, da igrajo svojo igro, da so si 
odrezali sicer legalen, toda sumljivo velik 
kolač svojih pravic. Kakšen je ta kolač ozi
roma iz kakšnega testa je, je ostalo več ali 
manj prikrito, zdi pa se, da je šlo za vsebin
sko dokaj nepomembne spremembe, več 
ali manj le za usklajevanje z Zakonom o

lokalni samoupravi. Edina, že na prejšnjih 
sejah identificirana razlika se je nanašala 
na zmanjšanje števila delovnih teles 
občinskega sveta in povečanja števila nji
hovih članov. Po novem bo imel OS le 5 
stalnih odborov in dve komisiji (prej jih je 
imel 12), v njih pa bo po 8 članov (prej 6). 
Vsaka stranka bo imela po enega, velika 
SDS (ker ima več kot tretjino svetnikov) 
pa dva. Ni znano, zakaj je SDS odstopila 
od svoje legitimne in logične zahteve, da 
mora biti število članov odborov sorazmer
no s številom mandatov v OS. Namesto 
s tremi se je zadovoljila z dvema, v za
meno za ta »popust« pa je bila uslišana 
z vrnitvijo Odbora za kmetijstvo in razvoj 
podeželja v proceduralne mline. LDS je s 
svojim predlogom za dodatne odbore za 
mlade, šport in kulturo očitno pogorela, 
kar je bil tudi vzrok Artnakovega nezado
voljstva.

Te spremembe sicer prinašajo nekaj tisoč 
evrov prihranka za sejnine, toda v delovna 
telesa ne prinašajo prepotrebne nove 
kvalitete. Ker se v odborih in komisijah 
ne odraža politična struktura iz OS, bodo 
le-ti še naprej predstavljali več ali manj le 
nekoristno odlagališče zaslužnih stran
karskih kadrov, od katerih ne bo mogoče 
pričakovati sprejemljivih strokovnih osnov 
za odločanje v OS. Vsaj v dosedanji praksi 
se je delo teh odborov in komisij pravilo
ma končalo pri sejninah in rutinskem 
poročilu, da je določena točka dnevnega 
reda primerna za razpravo v OS. V redkih 
primerih, na primer v prejšnjem Odboru 
za proračun in občinsko premoženje, ki

sedanji župan Diaci, ko je ta odbor prip
ravil nekaj res vsebinskih predlogov, jih je

županova koalicija v OS praviloma gladko 
povozila. Sicer je pa tudi res, da je sedaj 
položaj v OS drugačen; »koalicija voljnih«, 
ki očitno še vedno funkcionira, bi imela v 
vsakem primeru večino v vseh delovnih 
telesih, tako od njih koristne kritičnosti ni

Jože Korže (SDS) je svoj boj za zadnjo 
črko Poslovnika, v resnici pa za oslovo 
senco, opravičeval s frustracijo: »Če te
je enkrat kača pičila, se bojiš zvite 
vrvi.«

Jurij Malovrh (SLS) o svojem predse
dovanju statutarno-pravni komisiji: »Mi
je v posebno čast - ali pa tudi ne.«
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pričakovati.
Toda, če bo župan, kot se je zgodilo 

v mesecu februarju, skliceval seje OS 
Po dvakrat na mesec z eno ali dvema 
točkama dnevnega reda, tudi s prihranki 
na račun sejnin ne bo nič.

Pa vendarle nekaj iskric
Pri odločanju, kateri lastniki nezazi

danih zazidalnih površin bodo tudi letos 
Plačevali kazensko nadomestilo, je bila 
sloga še popolna. Takšnih parcel je za 
12.300 € kazni, večinoma pa naj bi šlo za 
zakrknjene grešnike iz prejšnjih let, ki jih 
so ni izučilo, da je bolje zemljišča poceni 
Prodati, kot v nekaj letih odšteti več ka
zenskega nadomestila, kot bodo nazad- 
nJe dobili za njih. Iskrica izpod pepela je 
svetleje zaprasketala le pri imenovanju 
Predstavnika Občine, ki bo v svetu RAK 
zamenjal župana Diacija. Žafran (SDS) je 
P° imenovanju Klemna Grdine, menda 
večnega študenta, sicer pa enega izmed 
zvestih Diacijevih kadrov, z objektivno- 
nevtralnim nasvetom, da naj stranke 
olegirajo v svete zavodov strokovnjake, 
regnil v staro rano občinske strankar-

Robert Polnar (UVID), kičasto daleč 
° svoje nekdanje revolucionarnos- 

je povsem zadovoljen s Statutom:
y> re za dosežek naše spretnosti in
zmožnosti.«

°ze Korže (SDS) je potem, ko je vse 
a tevan° dobil, postal miroljuben: »V
adaljevanju ne bomo kazali mišic ...«

ske politike. Erjavec (SD) je bil hud, ker 
ce nima strankam pravice postavljati 

borP6V’ P0d katerimi se odločajo, koga 
0 poslale v pomoč svetom zavodov, 

od Za9°tovo ne bo dovolil, da bi mu to 
reJal nekdo drug (recimo Žafran), kdo 

bi Za Pravi in kdo ni. Erjavčeva jeza 
sicer bila dokaj na mestu, če v našem

vna'nSl<ern svetu ne bi bil sporazumno 
str >>uzakonjen« sistem, po katerem 
vod 6 P° SV°^' meri kadrujejo v svete za- 
kandviStranka Predlaga, kogar hoče, njen 
o i ldat Pa ima vnaprej zagotovljen bla- 
da k-V °^: VsaJ do sedai se še ni zgodilo, 
da ' /finski svetniki rekli, na primer, 

ne študent pa res ne more v imenu

Svetniška skupina DeSUS (z leve: Jože Štiglic, Stane Zupanc in Alojz Recko)

Občine komandirati na Razvojni agenciji. 
To tudi tokrat ni bilo izrečeno, je pa očitno 
bilo tako razumljeno. Nič novega, tako pač 
funkcionira strankokracija, problem je le v 
tem, da sta se civilni GOŠ oziroma Lista 
Marka Diacija, ki sta na volitve šla z nes
trankarskimi idejami, povsem podredila 
okoreli strankarski praksi. Ni pomembno, 
da je človek sposoben, pomembno je, da 
je naš.

10 pobud Jožeta Artnaka
Toliko jih je imel samo na 4. seji, za 

naslednjo pa jih je obljubil še najmanj 
toliko. Pa še z odgovori na vprašanja s 
prejšnje seje ni bil zadovoljen. Med dru
gim se je ujezil, ker so mu Občinarji na 18 
vrstic dolgo pobudo odgovorili v vsega 
štirih vrstah. Gre za prefinjen napad na 
župana in njegovo občinsko upravo, ki 
bosta slej ko prej morala obupati in raje 
vzeti Artnaka za podžupana, kot da bi se 
v nedogled sabljala z njegovimi pobudami 
in vprašanji. Artnak jim je že tokrat zagro
zil, da bo namesto nezadovoljivih odgovo
rov zahteval posebne točke dnevnega 
reda OS, kar bi utegnilo temeljito zaplesti 
našo občinsko demokracijo. Že zadovoljiv 
odgovor na Artnakovo pobudo (zahtevo?) 
glede občinskega prostorskega načrta 
(OPN) se zdi skoraj nemogoč. Ves svoj 
prejšnji podžupanski mandat je Artnak 
sam delal na OPN, zdaj pa namesto, da 
bi sam odgovarjal, »turira« druge, mu je 
zabrusil bivši podžupanski kolega Korže, 
ki se je očitno že krepko vživel v vlogo 
bodočega podžupana.

V primerjavi z Artnakovimi predstavljajo 
pobude Zupanca (kanalizacija v Primožu, 
številčenje sklepov OS), Kranjčana (inter
net v Hrastju, cesta), Hribernika (sanacija 
plazov, težave z odpadki) komaj kaj več 
kot rekreacijo za občinsko upravo.

5. seja OS - Statut in Po
slovnik srečno pod streho

Čeprav so se svetniki dobili na izredni seji 
samo zato, da bi dvignili roke za že pred 
prejšnjo sejo usklajene predloge Statuta 
in Poslovnika, torej samo zaradi reda, 
ni veliko manjkalo, da bi se spet zaplet
lo. Prvi je upravičeno zatežil Malovrh 
(SLS) z amandmajem, da mora župan

z izvenproračunskimi posli z občinskimi 
premičninami in nepremičninami do vred
nosti 20.000 € obvestiti OS na njegovi prvi 
naslednji seji. Dodal je besedo nasled
nji. Diaci je, sicer nekoliko užaljen, na 
amandma pristal, toda vztrajal, da je le
ta povsem odveč, da je dovolj, če o tem 
župan poroča ob polletju ali pri zaključnem 
računu.

Še resneje se je skoraj zapentljalo pri 
dveh povsem obrobnih predlogih župana: 
pri odpravljanju pravne praznine glede 
morebitnih nadomestnih volitev v KS 
in glede morebitnih županskih insignij. 
Štiglic (Desus) in Erjavec sta nasprotova
la, ker sta mislila, da bi si Diaci rad prilastil 
mestno ovratnico, Erjavec je tudi zahteval, 
da naj župan vloži ustrezna amandmaja,

»Tragikomični potencial nekat
erih občinskih svetnikov je 
neizčrpen.«

»Ste velemojstri demokratične 
procedure z mudžahidsko 
gorečnostjo.«

predsednik statutarno-pravne komisije 
Malovrh pa je zahteval predhodni sklic 
le-te. Po kratkem prerekanju, ko je Pol
nar vendarle dobil priložnost, da je svoje 
politične nasprotnike »obdaril« s svojimi 
tradicionalnimi filozofskimi izpadi, se je 
vse hitro in srečno končalo. Celo prehitro, 
saj se svetniki LDS niso mogli pravočasno 
odločiti, kako bi glasovali, da se ne bi niko
mur zamerili, in so zamudili z dviganjem 
rok.

Samo za sejnine za ti dve statutarno- 
poslovniški seji je šlo približno 8.000 €.
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_______________ Javna predstavitev idejne zasnove kulturnega centra

Trije župani, tri predstavitve
Obljuba o novem kulturnem domu, kot so ga arhitekti imenovali v zasnovi, ali kulturnem centru (KC) 
se redno pojavlja v vseh volilnih programih političnih strank že dvanajst let. Tako kot župan Jurij 
Malovrh tudi župan Štefan Tisel ni uspel prestopiti stopničko višje od predstavitve idejnih projektov. 

Na njej sedaj stoji župan Marko Diaci z idejnim projektom številka tri.
Da se je Diaci projekta lotil z vso resnostjo, priča podatek, da 

se je komisija, sestavljena v večini iz kulturnikov, sestala kmalu 
po volitvah. Komisijo za idejni projekt sestavljajo: Jože Mast
nak - predsednik komisije in predsednik Zveze kulturnih društev 
Šentjur, Jože Štiglic - Mestna skupnost Šentjur, Vladimir Be
lina - Pihalni orkester Šentjur, Anita Koleša - JSKD, Judita Me- 
thans Šarlah - Oddelek za družbene dejavnosti Občine Šentjur 
in Robert Brežan - arhitekt in urbanist. Komisija je pregledala 
dve idejni zasnovi, ki sta ju pripravila skupina študentov arhitek
ture (Šentjurčana Anže Koren in Matej Tisel ter Vesna Mastnak 
in Anže Radšel) in mariborski arhitekt Miha Milič. Komisija se 
je odločila za slednjo, ki je bila tudi predstavljena na javni pred
stavitvi. Pretehtalo je mnenje, da idejni projekt Miliča bolj sledi 
programskim izhodiščem, ima manjši tloris, boljšo prostornost
avle in druge prednosti.

Do KC z minimalnim vložkom
»Kraj bratov Ipavcev in Antona Martina Slomška mora imeti tudi 

primeren kulturni objekt,« je v uvodu dejal župan Diaci. Današnji 
kulturni dom je dotrajan in energijsko neučinkovit, zato ga bo 
potrebno prenoviti. Seveda je realizaciji projekta takoj dodal ne
kaj pomembnih čejev. Projekt se bo premaknil z mrtve točke, na 
kateri je že vrsto let, če bo Občina Šentjur zagotovila primerne 
prostore za Okrožno sodišče v Šentjurju, če bo uspešno pridobila 
sredstva iz evropskih razpisov ter če bo uspešno pridobila sred
stva iz državnih razpisov. Šele potem, ko bodo vsi čeji odkljukani, 
se bo lahko govorilo o novi pridobitvi Šentjurja. Cena izcjradr^

Modema zgradba KC z restavracijo na terasi

takšnega objekta bo po oceni okoli 5 milijonov evrov ter še dva 
ali tri za opremo. Cena celotnega projekta bi tako znašala okoli 
8 milijonov evrov. V kolikor bo občina pridobila razpisna sred
stva, bo vseeno primorana dodati vsaj 15 % vrednosti investicije, 
kar pomeni 1,2 milijona evrov, ki jih bo zagotovila z dolgoročnimi 
krediti. Smiselno bi bilo tudi, da bi v proračunu že za leti 2011 
in 2012 zagotovili primerno varčevalno postavko oz. proračunski 
sklad za izgradnjo, končni proračunski porabniki pa bodo morali 
svoj pas zategniti še bolj.

Idejni projekt KC
Snovalci so novi kulturni center postavili na mesto starega, saj 

ga na ta prostor veže tradicija. Arhitekt Milič je poudaril pomemb
nost predprostora, kjer se pred prireditvijo zbirajo ljudje, vendar 
je zaradi okoliških zgradb prostor omejen. Objekt je sestavljen iz 
treh etaž.

Glavni vhod bo po projektu gledal na jug (proti Resevni). Obis
kovalci bodo vstopali v veliko prostorno avlo, ki bo povezovala 
dve dvorani. Večja Ipavčeva dvorana bo amfiteatralnega tipa s

333 sedišči in velikim odrom, druga manjša dvorana s 145 sedišči 
pa si bo delila del odra, ki ga bo možno pregraditi z akustično ste
no. Stoli v manjši dvorani bodo premični, tako da se bodo v njej 
lahko izvajali tudi drugi projekti, med njimi manjši rock koncerti 
ipd. V pritličju bodo manjša kavarna, sanitarije, garderoba in pro
stori za prodajo kart. V prvem nadstropju bodo prostor za vadbo 
orkestrov in ostali prostori, v drugem nadstropju pa bodo prostori

Projekt so predstavili (z leve) Jože Mastnak Marjan, Anita 
Koleša, župan Marko Diaci in arhitekt Miha Milič

za upravo, za igralsko osebje ter restavracija, ki se bo lahko širila 
na teraso objekta in s čudovitim razgledom na zahod doprinesla 
k uporabnosti in dodani vrednosti KC.

Skupna kvadratura objekta bo po Miličevi idejni zasnovi 2.447,9 
m2. Parkirišča bodo urejena dvonivojsko na prostoru, kjer je že 
obstoječe parkirišče. Parkirnih prostorov bo za 140 avtomobilov. 

Gre v tretje rado?
Tretja idejna predstavitev ni požela pretiranega navala zaintere

siranih občanov. Kaj ne bi, saj je vsak župan od leta 2000 dalje 
predstavil svojo vizijo KC, ki pa ni prišla dlje od vizije. Vsak je po
rabil nekaj tisočakov za projekt, od cene pa so se zvrtele glave in 
projekti so romali v arhive. Tokratni je zagotovo bolj racionalen od 
ostalih. Ravno pravšnje število sedišč, dve dvorani, restavracija,

Bo tako videti naš KC ali KD?

od katere bo najemnina po večini pokrivala stroške obratovanja 
KC, vadbene dvorane in prostori za osebje, goste in morda tudi za 
kakšno domače kulturno društvo, zbor ali folkloro. Ni izključeno, 
da se ne bo v te prostore preselila tudi Razvojna agencija Koz
jansko in svoje stare namenila glasbeni šoli. Te nove prostore 
zaradi prostorske stiske in obilo zapolnjenih programov že nekaj 
let krvavo potrebuje.

Jure Godler
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Županov obisk 
v KS Loka pri 

Žusmu
Zupan mag. Marko Diaci je svoje obiske 
Po krajevnih skupnostih Občine Šentjur 
tokrat nadaljeval v Loki pri Žusmu. V to
rek, 29. marca, si je skupaj s predsed
nikom sveta KS Loka pri Žusmu Srečkom 
Krajnčanom in tajnikom Slavkom Nova
kom ogledal več lokalnih cest in javnih 
Poti ter plazov, ki jih je povzročilo lan
skoletno septembrsko deževje. Pred
stavniki so ugotovili, daje najbolj kritična 
in hkrati povzroča nemalo težav popolna 
zapora prometa oziroma prepoved pro
meta v obeh smereh na cestnih odsekih: 
LC 396090 Loka-Žamerk in LC 396290 
Žamerk-Žlender-Banovina ter odsek 
nekategorizirane ceste Žamerk-Grad. V 
nadaljevanju se je župan srečal s svet
niki KS, kjer se je seznanil s planom ak
tivnosti za obdobje 2010-2014. Beseda 
pa je tekla tudi o možnih rešitvah omen
jene cestne problematike.
Ob koncu se je župan skupaj s pred
stavniki KS sestal še s krajani Loke pri 
Žusmu, kjer je beseda večinoma tekla o 
aktualni problematiki in aktivnostih, ki se 
dogajajo v kraju.

ŠENTJURSKA OBVOZNICA

Lahko ohranimo Kamensko 
dolino in dobimo obvoznico?
Trasa šentjurske navezovalne ceste še vedno razburja krajane 
Kamena. Postopki za umestitev ceste so že tako daleč, da ni 
mogoče več spreminjati poteka. Še pred enim mesecem je 
kazalo, da iz dvoboja med Občino Šentjur in Civilno iniciativo 
Kameno lahko odkoraka samo en zmagovalec, vendar bo v 
prihodnjih dneh župan Občine Šentjur mag. Marko Diaci ponudil 
krajanom rešitev, ki se na prvi pogled zdi sprejemljiva za obe sprti 

strani. Tako bi po starem reku bil volk sit in koza cela.
Pokriti vkop
Pilotski projekt oziroma rešitev, ki jo 

predlaga župan mag. Marko Diaci, se 
imenuje pokriti vkop. Ta način gradnje 
cest je v Sloveniji redek, severne sosede 
pa ga že dalj časa uporabljajo. Cesta naj 
bi po tej zamisli potekala kar pod Kamen
sko dolino. Pri pokritem vkopu se del hri
ba odkoplje in poglobi. Na utrjena tla se 
postavi montažni predor, po čigar notran
josti poteka cesta. Ko je predor sestav
ljen, se zasuje z odrinjeno zemljo. Tako 
bo cesta potekala pod Kamensko dolino 
in bo tudi vizualno skrita, saj bo pokrita z 
zemljo. S tem bi se bistveno zmanjšal tudi 
hrup vozečih vozil. Ker je opisan gradbeni 
poseg bistveno manj zahteven kot grad
nja predorov in tunelov, bo verjetno sam 
projekt šentjurske navezovalne ceste 
podražil. Če vzamemo v zakup vprašanje 
koliko bi nas stali nadvozi po odprti trasi 
bi lahko bil županov projekt tudi nevtralen

Zagotovo je ta rešitev ena izmed boljših 
s katero bi se lahko strinjali krajani Ka
mena, za njimi pa bo potrebno prepričati 
tudi odgovorne iz Direkcije RS za ceste 
Nenazadnje bi morala biti pozitivna tudi 
študija izvedljivosti (feasibility študija). Di-

Ima župan Diaci pravo rešitev za 
»Kameiane«?
acijeva ideja je pozitiven premik k rešitvi 
večletnega spora in up za vse Šentjurčane, 
ki se javnih razgrnitev navezovalnih cest 
praviloma ne udeležujejo, tresenje tovo
rnega prometa skozi mesto pa jih vsa
kodnevno spominja, da je rešitev nujno 
potrebna.

jg

| banka celje
Vaš zanesljiv partner. Že več kot 145 let.

Da bi jutri imeli Več kot včeraj 
začnite na tem delati že danes!

V Banki Celje ponujamo različne oblike varčevanja, odprtje varčevalnega 
računa, sklepanje depozitov, postopno varčevanje, rentno varčevanje 
ipd. Ponudbo prilagajamo trenutnim življenjskim položajem, finančnim 
zmožnostim in predvsem pričakovanim donosom naših varčevalcev.

Letošnje leto smo ponudbo nadgradili s postopnim varčevanjem s fiksno 
obrestno mero z letno rastjo. Postopno varčevanje je varčevanje z 
rednimi mesečnimi pologi, lahko tudi s trajnim nalogom, v višini najmanj 
20 evrov. Varčujete lahko do pet let, prekinitev je mogoča kadar koli po 12 
mesecih varčevanja. Prednost takšnega varčevanja je v naraščajoči obrestni 
meri, saj vam vsako leto priznamo višji pribitek k izhodiščni obrestni meri.

"Vabimo vas v poslovalnico Banke Celje 
v Šentjurju na Mestnem trgu 8 med 8.30 
in 12. uro ter med 14.30 in 17. uro ali 
pa nas pokličite na telefonsko 
številko 03 746 36 00.

Naši finančni strokovnjaki vam bodo z 
veseljem svetovali pri izbiri ustreznega varčevanja."

Janja Boršič,
vodja Poslovne enote Banke Celje v Šentjurju

www.banka-celje.si



Ne podpiram odcepitve Planine
Anton Špan (53), svetnik Občinskega sveta Občine Šentjur z Liste Marko Diaci- Gibanje za Občino 
Šentjur (LMD - GOŠ), živi v vasi Doropolje blizu Planine. Po poklicu je elektrotehnik. Nekaj let je 
delal v Železarni Štore na plavžu kot delovodja, pred 15 leti pa se je zaposlil na OŠ Planina pri 

Sevnici kot hišnik. Ima štiri otroke, trije že študirajo, najmlajša pa je pred gimnazijsko maturo.

G. Špan, že drugi mandat ste občinski 
svetnik, prvič ste bili na listi SD, drugič 
pa na listi LMD - GOŠ. Znano je tudi, 
da ste obakrat zmagali s preferenčnimi 
glasovi. Zakaj ste zapustili vrste SD in 
zakaj sedaj LMD - GOŠ?

Hotel sem biti tam, kjer se problemi 
rešujejo, saj bi morala biti po mojem 
mnenju občina servis za ljudi. Pred več 
kot štirimi leti mi je mesto na listi SD 
ponudil Cveto Erjavec, ki ga še vedno 
spoštujem. Pri njem sem opazil poštenost 
in delavnost, zato sem se mu priključil. 
Pozneje so se naši pogledi na reševanje 
problemov začeli razhajati, zato sem dlje 
časa razmišljal o tem, da zapustim SD. 
Ko se je pojavil GOŠ, sem to gibanje dojel 
kot civilno, nestrankarsko gibanje. Zbirali 
so se ljudje različnih interesov, kulturnih, 
družbenih, gospodarskih in drugih, in 
tu sem videl pravi smisel. Poleg tega mi 
politizacija ni ležala, saj se nikoli nisem 
imel za politika. V življenju mi je bilo ved
no osnova delo in poštenje, v politiki pa je 
polno raznih dogovorov, mahinacij, kar mi 
nikoli ni bilo všeč.

Govori se, da ste za preferenčne gla
sove za vas in vašo listo obiskovali 
volivce tudi po domovih. Vam je ravno 
takšna agresivna kampanja prinesla 
drugo izvolitev?

Ko sem se odločil, da pridem v občinski

svet, sem vzpostavil stik z ljudmi in njihovi
mi problemi. To, da sem volivce nagovarjal 
po domovih, ne drži. Imam veliko stikov z 
ljudmi, saj sem aktiven v raznih društvih 
in ob takih priložnostih v volilni kampanji 
tudi navijal za sebe. Pri ljudeh sem kot 
pozitivna oseba naletel na odobravanje. V 
vsaki volilni kampanji nagovarjaš volivce 
za listo, ki jo zastopaš.

Čez leto in pol so parlamentarne 
volitve, kaj boste storili takrat?

Če najdemo pravega človeka, bomo z 
GOŠ kandidirali tudi na parlamentarnih 
volitvah, kjer se bomo povezali z več civil-

Kar zadeva donacije za 
predvolilno kampanjo, mora 
potem župan tudi meni vrniti 

denar, saj smo vsi na listi, ki smo 
ga podpirali, donirali za kampanjo 

po svojih zmožnosti. Sam sem 
prispeval 250 evrov.

nimi iniciativami. V enem letu in pol se la
hko še marsikaj spremeni, saj so politične 
stranke popolnoma izgubile zaupanje lju
di. Skoraj vsi politični veljaki v parlamentu 
imajo za sabo kakšno afero in to v ljudeh 
vzbuja nezaupanje, kar se prenaša tudi na

lokalno raven in tudi tu mora priti do spre
memb. Na lokalni ravni volivci predvsem 
volijo ljudi in ne toliko stranke.

Kaj je sploh LMD - GOŠ?
Lista Marko Diaci - Gibanje za občino 

Šentjur je zaenkrat še neformalno 
združenje ljudi, ki predstavljajo različne in
terese. Razmišljamo tudi o tem, da bi LMD 
- GOŠ postala formalna oblika kot društvo 
ali civilno združenje na nepolitični osnovi.

Ste kot neodvisna lista odgovorni 
tudi volivcem? Kolikor je znano, na 
vaša srečanja mediji niso vabljeni. Ste 
se torej obračali volivcem preko medi
jev samo pred volitvami, po volitvah 
pa se zaprli za javnost? Kakšen je to
rej sistem komunikacije med volivci in 
LMD - GOŠ?

Lista LMD - GOŠ je nastala šele pred 
zadnjimi lokalnimi volitvami. Izhajali smo 
iz problemov ljudi. Videli smo, da je ta poli
tika, naj si bo leva ali desna, imela polna 
usta obljub, na koncu pa je bilo narejen
ega malo. Že osem let spremljam obljube, 
ki se niso uresničile. LMD - GOŠ komu
nicira z volivci direktno s soočenji in na 
terenu. Pred volitvami sem bil tudi sam 
eden izmed predstavnikov direktnega sti
ka z volivci in kot kaže, je bila to prava for
mula, saj smo iz nič prišli v občinski svet, 
kjer imamo šest svetnikov. Župan Marko
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Diaci ima neposreden stik z volivci, saj je 
praktično vedno na razpolago na občini in 
doma.

Jože Korže je na drugi seji OS dejal, 
da gre pri znižanju komunalnega prisp
evka za vračilo uslug donatorjem kam
panje Marka Diacija. To drži?

Kar zadeva donacije za predvolilno 
kampanjo, mora potem župan tudi meni 
vrniti denar, saj smo vsi na listi, ki smo 
ga podpirali, donirali za kampanjo po 
svojih zmožnosti. Sam sem prispeval 
250 evrov. Zbrana sredstva smo pora
bili za skromno kampanjo, za tisk plaka
tov in drugo.

V občinskem svetu še vedno 
čakamo na vaš prvi nastop pred 
govornico. Se z vsem v celoti 
strinjate z županom, ste po naravi 
bolj sramežljivi ali nimate kaj do
dati k razpravam? Je potem funk
cija občinskega svetnika izključno 
dvigovanje rok? Kako funkcionira 
svetniški klub LMD - GOŠ?

Svetniški klub se redno sestaja. Na 
teh sestankih sprejemamo odločitve. 
Struktura izobrazbe je v svetniškem 
klubu zelo različna, od akademsko 
izobraženih do delavcev. Do končnih 
rezultatov pride na osnovi različnih 
mnenj. Uskladimo program, s katerim 
nastopimo na občinskem svetu. Uspeli 
smo spremeniti tudi statut, kar je velik 
uspeh za vodenje občine. Po mojem

in velika obremenitev za župana. Naš pro
gram je zastavljen za osem let.

Dobili smo občutek, da je idejni vodja 
LMD - GOŠ Robert Polnar. Kako sha
jata Robert Polnar in Marko Diaci, oba 
kot močni osebnosti?

Drži, kot idejnega vodjo LMD - GOŠ

seveda najde investitor za javno-zasebno 
partnerstvo. Glede zobozdravstvene afere 
je javna skrivnost v zdravstvu, da se dela, 
kot se je odkrilo. Ni šlo za okoriščanje. Ni 
Planinčana, ki ne podpira teh delavcev. 
Zobozdravnica se je po nerodnosti in 
neizkušenosti ujela v zanko.

Trdite, da se zobozdravnica ni 
okoristila, pa vendar je uporabljala 
material javnega zavoda? Ta material 
je nekdo moral plačati?

Ne, ona je osnovni zobozdravstveni 
servis izvajala normalo preko zavoda, 
kolikor jaz vem. Pri zoboprotetiki je 
zobotehnik uporabljal svoj material in 
svojo peč. Materiala iz javnega zavoda 
ni mogel vzeti, saj je zabeležen. Za vse, 
kar je vzel iz JZ, je moral imeti račun.

Bitka za oziroma proti asfaltni bazi 
je bolj kot ne končana. Nam lahko 
poveste kaj več o tem?

Asfaltno bazo kot tako podpiram, saj 
ne vidim, da bi bila z njenim delovanjem 
povzročena kakšna škoda za okolje. 
Vodstvo baze se mora držati predpisov.

Bi najinemu pogovoru kaj dodali?
Ena izmed zelo bolečih stvari, ki zade

va velik krog ljudi v Doropolju, je zajetje 
pitne vode. To zajetje uporablja okoli 
120 ljudi. Nad njim so hiše z neure
jeno kanalizacijo. Fekalne vode napa
jajo zemljo, ker je njihova kanalizacija 
urejena kot ponikalnica. Pri neugodnih

vidim Polnarja. LMD - GOŠ je ugotovil, 
da bi bil najprimernejši za župana Diaci, 
ki je to sprejel. Zaenkrat vse teče, kot je 
potrebno.

Kaj se dogaja z Gibanjem za občino 
Planina? Se bo Planina tudi odcepila 
od šentjurske občine, kot pred leti 
Dobje?

Te aktivnosti redno spremljam, vendar 
ne podpiram odcepitve Planine od Občine 
Šentjur. To se mi ne zdi smiselno, saj so 
za Planino odprti projekti milijonskih vred
nosti, ki jih sama ni sposobna speljati. 
Takša odločitev bi bila smiselna 15 let 
nazaj, takrat so bili poizkusi in nismo us
peli, danes pa nima pomena izgubljati 
časa in energije za to.

občini sem se velikokrat pogovarjal 
in vedno naletel na formalne ovire. V 

prejšnjem mandatu se kljub nenehnim 
opozorilom ta problem ni rešil. Županu Di- 
aciju sem to predstavil in imam upanje, da 
bo našel rešitev.

je občinska uprava preobilna in jo je Anton Spanje med drugim predsednik Šahovskega vremenskih pogojih je zaradi tega pitna 
Potrebno racionalizirati. Res je, da se kluba Planina in podpredsednik krajevne enote voda onesnažena. Z odgovornimi na 
tega ne da urediti čez noč, saj ima vsak Združenja borcev za vrednote NOB 
zaposleni svojo pogodbo. Župan je za 
to odgovoren in bo dober kader obdržal, 
kar pa je slabega, bo zamenjal.

Nisem pristaš velikih besed, od katerih 
potem ni ničesar, rajši sem konkreten 
in praktičen. Pred govornico sem bil že 
večkrat, nisem pa govornik po naravi.

Kako ste zadovoljni s prvimi meseci 
Diacijevega županovanja? Kaj hvalite 
in kaj grajate?

Kdo bo podžupan? Zakaj Diaci okleva 
z imenovanjem?

Po mojem si mora župan vzeti čas, 
saj bo moral za podžupana izbrati nek
oga iz stranke, ki bo po viziji soroden 
LMD - GOŠ. Imamo pogovore z vsemi

Jure Godler
/// \\

sple1*no

Glede zobozdravstvene afere 
je javna skrivnost v zdravstvu, 

da se dela, kot se je odkrilo.
Ni šlo za okoriščanje. Ni 

Planinčana, ki ne podpira teh 
delavcev. Zobozdravnica se je po 
nerodnosti in neizkušenosti ujela 

v zanko.

svetniškimi skupinami v občinskem svetu. 
Tu so odprte možnosti in župan mora ugo
toviti, komu lahko zaupa. To je veliko dela

Zdravstvena postaja Planina je zad
nje čase precej na udaru medijev. Lani 
se je govorilo o prodaji dela stavbe za 
potrebe doma starejših, ki naj bi ga 
gradil Anton Selič, pred meseci nas je 
pretresala novica o zobozdravstveni 
aferi. Nam lahko kaj poveste o tem?

Vsekakor je ideja o domu starejših do
bra. Pomembno je, da se pojavi zunanji 
investitor, saj je ta investicija še vedno 
odprta. Ker Selič za to ne vidi več po
slovnega interesa, je projekt obstal. V 
LMD - GOŠ projekt podpiramo, če se

ročunovods+vo

računovodske storitve za 
podjetja, samostojne podjetnike in društva

napredne rešitve 
ugodnosti za nove člane

kontakt:
Edita Kolar 031-216-250

■Klasično vodenje poslovnih knjig 
-Spletno računovodstvo s podporo in svetovanjem 

■Terensko delo na sedežu podjetja oz. po dogovoru
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Župan Občine Dobje Franc Leskovšek je na pobudo koalicije svetnikov liste Ivana Plemenitaša, skupine 
volivcev (UP) in SD sklical prvo izredno sejo občinskega sveta (OS) Občine Dobje. Glavna in edina 
pomembna točka je bila odpoved pogodbe o sofinanciranju operacije Rekonstrukcija objekta stara šola, 
sklenjene med Občino Dobje in Službo vlade RS za lokalno samoupravo in regionalno politiko (SVLR).

Dobje do 453.066 evrov
Občina Dobje je skupaj z Razvojno agencijo Kozjansko na 

Javnem pozivu za predložitev vlog za sofinanciranje operacij iz 
naslova prednostne usmeritve Regionalni razvojni programi raz
vojne prioritete Razvoj regij OP krepitve regionalnih razvojnih po
tencialov za obnovo stare šole pridobila 453.066 €. Celotna vred
nost operacije, za katero so pridobili sredstva, znaša 643.000 
€. Po omenjenem projektu bi morala občina za celotno obnovo 
prispevati še 189.934 €. S tem so svetniki potrdili načrt razvojnih 
programov in potrdili ter sprejeli investicijski program. »V tem 
času je pri izdelavi načrtov prišlo do višje predračunske vrednos
ti, kar pa je zbegalo naše svetnike,« ugotavlja župan Leskovšek. 
Opozicija, ki konkretno drži večino v občinskem svetu s Karlom 
Čadejem (SD) in Natalijo Plemenitaš Fuchs (LIP) na čelu, 
meni, da občinski proračun ne bo zdržal povečane investicije 
in ne bo uspel zagotoviti povečane razlike. Nova predračunska 
vrednost obnove objekta je po novem izračunu vredna 950.000 
€, breme, ki bi ga morala nositi Občina Dobje, pa je iz 189.934 
€ naraslo na astronomskih 496.936 € in bi ga morali poravnati 
v dveh letih. Župan Leskovšek je bil kljub temu optimističen in 
zatrjeval, da bi se poleg omenjenega lahko izvedli še manjši pro
jekti. Proračun Občine Dobje je težak od 700.000 do 800.000 €. 
Če bi ta projekt izvedli z že pridobljenimi sredstvi, bi proračun 
znašal nekaj čez milijon evrov.

Dobje brez 453.066 evrov
Po pobudi, podpisani s strani petih od sedmih občinskih svet

nikov, ki sedijo v OS Občine Dobje, je župan sklical izredno sejo, 
saj odgovornosti za vrnitev sredstev ni mogel prevzeti sam. 
Občina je za pripravo dokumentacije že dobila in porabila nekaj 
več kot 40.000 €. Ob razveljavitvi pogodbe bi tudi ta porabljena 
sredstva morala občina vrniti. V stari šoli naj bi se uredili prostori 
za TIC, spominska soba akademika dr. Nika Kureta, katerega 
mati izhaja iz Dobja, zbirka kmečkega orodja ter prostori za 
nekatera društva, kulturne dejavnosti ter prostor za arhiv.

Opozicija s Plemenitaševo na čelu je navedla pomislek, da bo 
zaradi povečanja projektne vrednosti Občina Dobje insolventna, 
da se ne bodo izvedle veliko bolj potrebne investicije, kot so ure
ditev vodovodnega omrežja, cest, vrtca in druge.

Karel Čadej je v razpravi dodal, da bodo Občini kljub vrnitvi 
sredstev iz razpisa ostale kvote, ki bi jih s povečano predračunsko 
vrednostjo koristili na naslednjem razpisu.

Župan udaril z materialno odgovornostjo
Župan Leskovšek je po prejemu dopisa po elektronski pošti 

takoj začel iskati rešitev tudi na SVLR, kjer so mu dodatno sofi
nanciranje odklonili. Optimistično je zatrdil, da bi ponudniki ceno 
za obnovo objekta v obdobju pomanjkanja gradbenih del spustili. 
Za izgubo skoraj pol milijona evrov je svetnikom opozicije zagro
zil ne samo s politično, temveč tudi z materialno odgovornostjo. 
Dodal je, da bodo zaradi statične neprimernosti stavbe prekinili 
pogodbe za društvene prostore z društvom upokojencev, mla
dinskim društvom ŠPUKN in glasbeno skupino Reptiles, zbirko 
kmečkih predmetov pa vrnili darovalcem.

Andreja Gradič, direktorica OU, je k napadu župana dodala, da 
ima Občina Dobje za ta projekt privarčevanih že 200.702 €, prav 
tako se je uspela dogovoriti, da se bo financiranje iz dvoletnega 

prestavilo v triletno.

Svetniki opozicije se ne dajo
Čeprav manj prepričljivo kot župan so svetniki opozicije, 

Plemenitaševa, Gračner in Čadej, zagovarjali dejstvo, da je v 
Dobju še veliko bolj nujno potrebnih investicij, da je milijonski 
projekt rekonstrukcije stare šole le predrag in da je župan čakal 
na pravi trenutek z odpovedjo pogodb društvom. Karel Čadej je 
zagotavljal, da se bodo sredstva v naslednjem razpisu povrnila. 
Svetniki so s standardno večino svetnikov opozicije izglasovali 
sklep, da se pridobljena sredstva vrnejo državi._______________

Pod črto
Ali bodo Dobjani še dobili državna sredstva ali ne, ostaja odprto 

vprašanje. Glede na to, da je opozicija preslišala dejstva direk
torice G radičeve, da imajo privarčevanih že 200.000 € in da bi 
sredstva investicije namesto dveh, odplačevali kar tri leta, se zdi 
nesmiselno odpovedati pogodbo in vrniti pridobljena sredstva. 
Župan Leskovšek ima v rokah še en adut, ki ga bo uporabil na 
naslednjih lokalnih volitvah, če ne prej, ko se bodo realizirani pro
jekti vrgli na mizo in se bo uspešno izgovarjal na "nagajanje” 
opozicije. Sto tisočakov letno niso tako velika sredstva, da jih 
ne bi uspela odplačati ena izmed najmanjših občin v Sloveni
ji. Krivec za kolaps pa so pripravljale! razpisne dokumentacije, 
ki so se ušteli za skoraj polovico vrednosti projekta. Denar je 
nepovratno odplaval, če ga bodo Dobjani še kdaj videli, pa je 
vprašanje, na katerega odgovor bo treba počakati vsaj še kakšno 
leto ali morda mandat.
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Kaj je iskal 
Žiga Debeljak v 

Šentjurju?
Mercatorje brez dvoma velika firma, predsednik njegove up

rave pa dovolj markantna osebnost, da je privabil v občinsko 
sejno dvorano poleg peščice šentjurskih poslovnežev tudi 
kopico novinarjev. Pričakovali smo zlasti vroče informacije 
glede Mercatorjevega »prepucavanja« s hrvaškim Agrokor- 
jem, a nam je Debeljak le povedal, da ne bo nič povedal.

Je Debeljak prišel v Šentjur s kakšnim namenom, ali je bilo 
njegovo poslanstvo le v tem, da je verificiral razvojna priza
devanja svojega znanca župna Diacija, nam je ostalo prikrito. 
V sejni dvorani je rutinsko odpredaval znana Mercatorjeva 
(in splošna trgovska) poslovna načela in na prijazen način 
spretno odgovoril na nekaj vprašanj iz dvorane. Direktorju 
Meje Roman Gregornu, ki ga je zanimala možnost plas
maja proizvodov preko Mercatorja na tuje trge, je povedal, 
da Mercatorjevi posli temeljijo na lokalnih dobaviteljih, torej 
v Slovenji na slovenskih, na Hrvaškem seveda na hrvaških, 
torej naj večjega kšefta z jajci ne pričakuje, ampak v Mer
catorju bodo še naprej vedno podpirali domačo ponudbo itd 
... Direktorici RAK Andreji Smole je svetoval horizontalno 
povezovanje malih ponudnikov, radovednost Viljema Kolarja

Na sliki z leve: mag. Žiga Debeljak (Mercator), župan mag. 
Marko Diaci in Zdenko Horvat (Obrtno-podjetniška zbornica)

(Vilkograd) glede Agrokorja je potešil z odgovorom, da je to 
vprašanje za Mercatorjeve lastnike, Darka Mavriča (MD 777) 
je podučil, kje naj začne, če bi res rad Mercatorju dobavljal 
svoja senčila, meni pa je gostobesedno zagotovil, da Merca
tor pač ni med tistimi, ki bi s pretiranimi maržami zidal cene, 
saj je njegova profitna marža (za katero ga sploh nisem 
spraševal) le enoodstotna in je na ta račun iz žepov kupcev 
potegnil le skromnih 30 milijonov evrov. Če še dodamo njego
vo pojasnilo Diaciju, da nas naša kriza v nasprotju z nemško 
še kar naprej drži za vrat zato, ker je k nam prišla z enoletnim 
zamikom in bo z enoletnim zamikom več ali manj sama od 
sebe tudi odšla, je bila to pravzaprav vsa modrost, s katero 
nas je Debeljak očaral. Je že res, kot je povedal Diaci, da 
je Mercator zanimiv potencialni partner za mnoge šentjurske 
dobavitelje, toda niti približno nismo izvedeli, ali v Šentjurju 
več proda ali kupi. Po mojem več proda. In kaj je potem De
beljak sploh iskal v Šentjurju, ki ima v trgovinski dejavnosti 
zaposlenih kar 751 oseb, to je 15,2 % vseh zaposlenih in je 
torej nekaj več kot vsak sedmi zaposleni Šentjurčan trgovec? 
Da se ambiciozni Žiga slučajno ne podaja v politiko?

Upam, da sta se po malici župan Diaci in predsednik 
Območne obrtno-podjetniške zbornice Horvat, ki sta se sicer 
zelo potrudila s svojima uvodnima ekspozejema, uspešno 
ubranila pred kakšnim novim Mercatorjevim supermarketom.

FK

Ljudska univerza Šentjur (LUŠ) se je lanskega 
aprila prijavila na Drugi javni razpis v okviru 
operativnega programa IPA Slovenija - Hrvaška 
od 2007 do 2013. Razpis je objavila Služba RS za 
lokalno samoupravo in regionalno politiko. Od 183 
prijaviteljev iz obeh držav jih je sredstva pridobilo le 
22. Od teh edini v regiji šentjurski LUŠ z direktorico 

Jelko Godec.
Kdor seje, tudi žanje
Razpis je zajel dvoje prednostnih nalog, gospodarski in družbeni 

razvoj in trajno upravljanje z naravnimi viri. LUŠ je bil kot nosilec 
projekta uspešno izbran na razpisu. K sodelovanju je povabil tudi 
Lokalno turistično organizacijo Prlekija Ljutomer, Ljudsko univerzo 
Krško, Turističko zajednico opčine Štrigova ter Turističko zajednico 
opčine Marija Bistrica, vse kot partnerje projekta. Skupno je projekt 
ovrednoten na 336.767,37 €, od tega bo LUŠ od razpisa pridobil 85 
% vrednosti ali 286.252,27 € iz evropskih sredstev, razliko 15 % pa 
je zagotovljeno iz nacionalnih sredstev.

Po razdelitvi sredstev med partnerje razpisa bo LUŠ ostalo okoli 
130.000 €. Na povračilo porabljenih sredstev bodo morali po vsakem 
zahtevku čakati vsaj 10 mesecev. Zaradi tega se poraja tudi skrb za 
tekočo likvidnost javnega zavoda.

Kam z denarjem?
V osnovi je razpis namenjen izobraževanju starejših in manj 

izobraženih na podeželju za prostovoljno delo turističnega vodnika. 
Pridobljena sredstva bodo uporabili za izvedbo izobraževanj in iz
delavo skupnega kataloga za vse zainteresirane muzeje in muze
jske zbirke na tem območju. Ti naj bi vključevali prostovoljce, ki jih 
bo izobrazil LUŠ. Projekt izdelave kataloga je zelo obsežen, saj bo 
pokrito območje segalo od Prlekije do Krškega. Prav tako bo katalog 
napisan v več jezikih, poleg slovenščine še v angleškem, nemškem, 
italijanskem in francoskem.

Kot tretje bodo vzpostavili tudi informacijske pisarne in interaktivno 
spletno stran, kjer bodo zbrani vsi muzeji in muzejske zbirke in se bo 
možno tudi prijaviti za oglede in vodenja po zbirkah.

Razpis sta v celoti pripravila direktorica LUŠ Jelka Godec - vse
binski del in zaposleni na LUŠ Primož Božnik - finančni del. V sami 
pripravi so se za pomoč in sodelovanje dogovarjali z Razvojno agen
cijo Kozjansko. Projekt bo pripomogel k povezovanju izobraževanja 
in turizma ter sodelovanja več javnih zavodov, predvsem pa z 
Turističnim informativnim centrom Šentjur.

Na Ljudski univerzi Šentjur bodo za obdobje razpisa, ki bo trajal 
od 1. 3. 2011 do 31. 3. 2013, torej 25 mesecev, zaradi povečanja 
obsega dela predvideli tudi novo zaposlitev.

jg
ij U D Naložba v vašo prihodnost
| |BIm Bb Tv Operacijo delno financira Evropska unija

' f ■OS Instrument za predpristopno pomoč
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Novi direktor Alposa postal Ljubomir Osovnikar

Alpos rešen stečaja,
slovo Bevčeve uprave

Po številnih zapletih se je celjsko sodišče 23. marca vendarle odločilo za umik ugovora proti vodenju 
prisilne poravnave Alposa, kar pomeni, da se je šentjurska družba vsaj pogojno izognila stečaju. Del 
dogovora z bankami upnicami je predvidel tudi odstop dolgoletne uprave, na čelo Alposa je zdaj stopil 

Ljubo Osovnikar. Ali lahko uspešna prisilna poravnava res prinese tudi dolgoročno rešitev za Alpos?

Kako po prisilni poravnavi?

V skladu z dogovorom med bankami je odstopila tudi dolgo
letna uprava (Mirjan Bevc, Rado Marot in Stane Flander), 
novi predsednik uprave in generalni direktor je postal Lju
bomir Osovnikar (februarja je v Alpos prišel kot prokurist), 
ki je že podal predlog za začasno imenovanje novega nad
zornega sveta. Factor banka, NKBM, NLB, Abanka in Pro- 
banka, ki so med decembrsko dokapitalizacijo vplačale 
vsaka po 160.200 evrov, njihov skupni lastniški delež v Al- 
posu pa je 80 odstotkov, naj bi želele v nadzornem svetu 
Vasilija Prešerna, Andreja Šporina, Davorina Mrevljeta in 
Andrejo Bizjak Bosilj. Začasni nadzorni svet naj bi svojo 
funkcijo sicer opravljal do prve skupščine delničarjev.

Prisilni upravitelj Alposa Andrej Marinc je na celjskem 
okrožnem sodišču umaknil ugovor proti vodenju prisilne po
ravnave družbe, vendar pod pogojem, da bo sklep sodišča o 
soglasju k pogodbi o ravnanju upnikov v postopku prisilne po
ravnave postal pravnomočen. To pomeni, da se je Alpos izog
nil grozečemu stečaju in da se začenja aktivno reševanje 
družbe.

poslovanje Alposa zasukati v pozitivno smer. Alpos je po zadn
jih podatkih samo februarja pridelal dodatnih 343 tisoč € čiste 
izgube, negativni kapital družbe znaša kar 44 milijonov €. Alpos 
upnikom dolguje 203 milijone €, navadnih terjatev je za dobrih 
160 milijonov.

Reševanje Alposa so zdaj tudi 
formalno prevzele banke in Slov
enska industrija jekla (SIJ). Prisilni 
upravitelj Andrej Marinc je napovedal, 
da naj bi o prisilni poravnavi glaso
vali predvidoma sredi aprila, v njen 
uspeh pa skorajda ne gre dvomiti. 
Banke so namreč podpisale dogovor 
o ravnanju v prisilni poravnani in dale 
zavezujoče izjave glede reprograma 
kreditov. Nekaj zapletov je sicer bilo s 
Hypo banko, ki je vztrajala pri stečaju 
Alposovega hčerinskega podjetja v 
srbskem Aleksincu, a so tik pred zda
jci predlog za stečaj umaknili.

Seveda se poraja vprašanje, kako 
se bo novo vodstvo lotilo reševanja podjetja, kako bo ukrepalo 
proti stari upravi, predvsem pa je pomembno, kaj bo reorga
nizacija prinesla za več kot 700 zaposlenih. Zdi se, da bi ekipi 
Ljubomirja Osovnikarja moral uspeti pravi mali čudež, če bi želeli

Bo novo vodstvo lahko rešilo skoraj 700 delovnih mest?

Zdi se, da je v tej »igri milijonov« zmaga skorajda utopična, 
vseeno pa se vsaj za zdaj najhujši scenarij, torej stečaj, ne bo 
zgodil. Je pa dejstvo, da je usoda podjetja in šentjurskih zapo
slenih v rokah bank, ki seveda gledajo izključno na lastni interes 
in jim bo za malega delavca kaj malo mar. Za lokal patriotizem 
in pomen podjetja za občino in regijo bančnim »špekulantov« 
seveda ne bo kaj prida mar, zanimale jih bodo samo številke. 
Mnogi poznavalci celo menijo, da so se banke za podaljšanje Al- 
posove zgodbe odločile izključno zaradi lastnih bilanc, ki bi jim jih 
stečaj šentjurskega giganta zaradi slabo zavarovanih terjatev še 
poslabšal. Nenazadnje so tudi v sporazumu zapisali, da poslov
ni izid, bilanca stanja in finančnega izida v prihodnje ne smejo 
odstopati za več kot pet odstotkov od tega, kar predvideva načrt 
finančne reorganizacije.

Z vprašanji, kako se bo novo vodstvo lotilo poslovanja in pred
vsem ali reorganizacija prinaša tudi odpuščanja, se bomo za 
naslednjo številko ŠN obrnili na novega direktorja.

L.H.

Novi direktor Osovnikar 
je oče najhitrejšega Slo
venca Matica.

Želite lepšo Q>) 
postavo □

Kavitacija -30%
postopek, ki uničuje maščobe do konca februarja

VVellness Aspara
Cesta Leona Dobrotinška 22b 
3230 Šentjur 040 494 444
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KOMENTIRAMO

piše: Franc Kovač

Alpos, kdo te bo maščeval?
Agoniji nekdanjega šentjurskega paradnega konja ni in ni videti 

konca. Prisilna poravnava ali stečaj, pravzaprav je vseeno, kajti na 
koncu našega Alposa, tistega, v katerega smo verjeli in bili nanj 
ponosni, ne bo več. Kakšnih 200 milijonov €, kolikor mu manjka do 
pozitivne ničle, je grozljivo veliko. Za primer, toliko znašajo triletne 
bruto plače vseh zaposlenih v Alposu, tri leta bi okrog 500 zaposlenih 
lahko dobivalo plače, ne da bi mignili s prstom. Toda v Alposu so de
lali in še delajo in prodajajo, a denarja vseeno ni. Šentjurska javnost 
že vrsto let zaman čaka na odgovor na preprosto vprašanje, zakaj 
denarja ni. Ali pa na še bolj provokativno dilemo, kam je izpuhtel ta 
silni denar? Vprašanj je veliko, odgovorov pa nobenih. Alpos ostaja 
zavit v plašč neprebojnega molka. Je denar usahnil v poslovalnici v 
Celovcu, kot je vrsto let ugibala šentjurska ulica, so bile pipice mon
tirane pri nabiralniških firmah v Liechtensteinu, katerih lastniki so še 
danes neznani? Ali ni preveč sumljivo, da so alpoški šefi podjetje 
že vrsto let vodili tako rekoč »instrumentalno«, od daleč, iz Avstrije?

In kar pa je še bolj nenavadno: zakaj se nad Alposovo zgodbo 
nihče ne zgraža, nihče ne benti, ne kolne, ne razbija?

Vemo, kdo so bili (zdaj menda lahko že uporabljamo preteklik, 
čeprav njihova zgodba še ni povsem končana) ključni možje Al- 
posove usode: Bevc, Flander, Marot, morda tudi Artnak, za njimi pa 
še množica malih servilnih podšefov, ki so zaradi svojih razmeroma 
stabilnih plač povsem pozabili, da na svetu niso sami. Prezrli so, da 
so naši, da so Šentjurčani, da z njimi stoji in pade nekaj sto družin in 
da so zato moralno odgovorni za Alposovo usodo. Le kaj so počeli 
predstavniki zaposlenih v nadzornem svetu, sindikalisti ...? Že vrsto 
let so vedeli, morali so vedeti, kam Alpos drsi, a so bili tiho: za nas 
je poskrbljeno, drugi pa naj se znajdejo sami. Tako so že zdavnaj 
minili časi, ko bi ti možje lahko brez sramu stopili pred šentjursko 
javnost in povedali, da se vsaj trudijo, da pač ne gre, da ne znajo 
...Pa niso, ne prej, ne sedaj, ko je Alpos v zadnjih izdihljajih! Ali 
morda zato ne, ker vedo, da tisto, kar so počeli in kar še počno, ni 
prav? Morda tudi zato, ker so si začeli domišljati, da za njih veljajo 
drugačna pravila oziroma sploh ne veljajo? Zdaj pa, tik pred kon
cem, so se raje poskrili po mišjih luknjah, poskakali s potapljajoče 
se ladje ... V Alpos prihajajo tujci, eksponenti kapitala, ki naj bi (tudi 
za nas) rešili tisto, kar naši domači vodilni bodisi niso znali ali niso 
hoteli. Ti naj bi poplačali dolgove in začeli gospodariti uspešno z 
ničle. Česar seveda nihče več ne verjame. Zdi se, da so se le odločili 
za podaljševanje agonije, da bodo lahko vsaj za silo poskrbeli za 
svoje interese. Sami so se odločili tako in menda jim nihče nič ne 
more. Toda le zakaj v Šentjurju ni nikogar, ne posameznika, stranke, 
sindikata, župnika ali župana, ki bi si drznil navedene šentjurske 
gospode vsaj neobvezno pobarati za njihovo odgovornost? Čeprav 
bi bilo normalno, da bi bodoči »nevidni delavci sveta« že zdavnaj 
razbili kakšen audi ali mercedes ter nasilno iztisnili iz »onih« takšno 
ali drugačno resnico. Nasilje je vedno nesprejemljivo, toda očitno 
včasih brez njega ne gre.

Ali pa morda res še ni čas za pretep, ker gre v bistvu za ekonomijo 
in je logično, da vsi le tiho čakamo, kaj nam bo ta naplavila? Vendar 
bi se tudi v tem primeru spodobilo, da bi nam vsaj kateri od alpoških 
gospodov namenil bodisi besedo upanja bodisi besedo slovesa. 
Resnico. Če je človek, če je še vsaj v sledovih delček naše skup
nosti, bi to moral storiti! Razumem, da ne bo odprl ust indijski jeklar
ski mogotec Lakšmi Mittal, ki se mu žvižga za Šentjur, čeprav so mu 
alpoški maherji zvito skenslali njegovo lastnino na nulo, toda zakaj 
so tiho »naši ljudje«? Recimo še Marot ali Artnak, če že odpišemo 
pretežno fizično (ali kapitalsko?) odtujena Bevca in Flandra? Ljudje 
s(m)o prepričani, da je Alpos žrtev »zločina«, za katerega bi nekdo 
moral odgovarjati, če že ni mogoče pred sodiščem in lastno vest
jo, pa gotovo pred ljudskim tribunalom pravičnosti in spodobnosti. 
Naravno je, da zločinu mora slediti kazen.

W;
Dogajanje okrog zobozdravstvene ambulante na Planini je 

veselo in uspešno zaokrožilo po slovenskih medijih. Reakcije 
javnosti na »podjetno« ravnanje planinske zobozdravstvene 
enote, edinega tovrstnega javnega tima v ZD Šentjur, so bile 
rahlo nenavadne. Največji optimisti so bili prepričani, da se 
je naša država končno le lotila sive ekonomije, povprečni 
državljani pa smo le zmajevali z glavami: Darinka Čižek in 
direktorica ZD Šentjur Ničeva se gresta Don Kihota, ko se 
spopadata z že zdavnaj normalnimi zobozdravstvenimi mlini 
na veter. Med prvimi se je oglasila tudi planinska krajevna 
oblast z nedoumnim sporočilom, da je za njo bolj pomemb
no, da mačka lovi miši, kot to kakšne barve je. Podobno je 
razmišljal tudi župan Diaci.

Zgodba se je začela z nedolžnim vprašanjem znane 
šentviške igralke na Štajerskem valu, zakaj ni dobila računa 
za 430 €, kolikor jo je stalo popravilo zob v planinski ambu
lanti. Radijci so vprašanje posredovali direktorici ZD, ta pa je 
nato poslala v akcijo tričlansko komisijo, ki se je podala na 
Planino in zlahka ugotovila, da radijsko vprašanje Darinke 
Čižek ni brez soli. Toda tega, kolikokrat po 430 € ali še več 
je podjetna zobna ekipa pokasirala v žep, komisija ni uspela 
ugotoviti. Če so sploh poskušali ugotavljali? Inkriminirana 
zobozdravniška ekipa je svoj »Darinkin greh« takoj priznala 
in pristala na sporazumno prekinitev delovnega razmerja. 
Direktorica ZD je zadevo prepustila tržni in davčni inšpekciji, 
ki bosta gotovo obviseli na teh 430 evrih, sama pa si je pred 
javnostjo pilatovsko oprala roke z izjavo, da se je greh sicer 
res zgodil, toda je bil takšne oblike, da zaradi njega javni 
zavod in vsi državljani v ničemer nismo bili oškodovani. Nas
protno, nekateri so po razmeroma enostavnem postopku 
prišli do prepotrebnega »državnega« zobovja.

Sledil je nov razpis za delovno mesto zobozdravnika in 
zobotehnika na Planini, na katerega se je prijavilo 14 po
nudnikov, skoraj samih tujcev, skreganih s slovenščino, ki 
še pravih diplom nimajo. Morali bi jih čakati vsaj kakšnega 
pol leta, da jih minister Marušič malo spegla, kar pa ni bilo 
sprejemljivo niti za Planinčane niti za Občinarje. Edina, ki 
sta lahko takoj uslužno vskočila, sta bila pred kratkim brez 
prave veze očrnjena domača zobozdravnica in njen tehnik. 
Verjetno vsaj za pol leta, za kolikor velja delovna pogodba za 
določen čas, verjetno pa še za dlje, ker menda sploh nista 
tako nerodna, kot se je zdelo na prvi pogled. Tehnik je odprl 
SP, zobozdravnici pa so na besedo verjeli, da bo odslej bolj 
vestna pri pisanju računov.

Planinčani so rešeni, volk je sit in koza je ostala cela. Čisto 
cela sicer ne, ker obstaja sum, da je njen javni del vendarle 
nekoliko obgrizen, ampak le kdo se bi sekiral zaradi nekaj 
kozjih dlak. V deželi, kjer si v zgubarskih bankah delijo mili
jonske nagrade, se po cestah mirno sprehajajo razni Šroti 
in Bavčarji, da o lokalnih Bevcih, Flandrih, Marotih ali Ce- 
peemovih Škobernetih niti ne govorim, naj bi se zaganjali v 
ušivih 430 »sivih« zobnih evrov? Bod'te no pametni! Pa še 
vse morebitne Darinke Čižek, ki nas brez potrebe vznemir
jajo z iskanjem dlake v jajcu in jih zato državljani upravičeno 
gledajo malo postrani, so dobile svoj nauk. Odslej bodo k 
zobozdravniku lahko hodile v Šentjur, Sevnico, ali raje še 
kam dalje. Najbrž jim zlepa ne bo več padlo v glavo, da 
bi si dolgčas krajšale s postavljanjem tako bedastih javnih 
vprašanj. FK
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Primerjava cen šentjurskih veletrgovcev

Živimo ceneje kot leta 2007
Konec meseca februarja smo se podali v šentjurske trgovine z živili z namenom ugotoviti, pri kom 
lahko prihranimo kakšen evro. Popisali smo cene primerjanih izdelkov in dobili precej nepričakovane 

rezultate. Ko smo jih postavili ob bok podobni analizi iz novembra 2007, smo doživeli pravi šok.

Kaj smo primerjali?
Za primerjavo smo izbrali nekaj najosnovnejših prehrambenih 

živil, kot so kruh, olje, sir, moka, sladkor in mleko. Najpomembnejši 
pogoj, ki smo si ga postavili, je bil ta, da iščemo vedno najcenejši 
izdelek, zanemarjujoč dejstvo, da najcenejše še zdaleč ni najbolj 
kvalitetno. Osnovna mera je bil kilogram oz. liter. Tako smo iskali 
kilogram najcenejšega kruha, sira, sladkorja in moke TIP 500, 
liter kateregakoli jedilnega olja ter trajnega mleka s 3,5 % mlečne 
maščobe. Upoštevali smo tudi trenutne prodajne akcije, nismo 
pa upoštevali količinskih popustov, kot je olje v 5-litrski embalaži
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Primerjava nakupovalnih košaric

ipd.
S šentjurskimi veletrgovci z živili Spar, Trgovine KEA, Resevna, 

Lidl, Hofer, Mercator in Trgovine Jager smo najprej navezali 
stik preko elektronske pošte. Na naše veliko presenečenje so 
nam kar štirje prijazno poslali cenik želenih izdelkov. Pri Jagru 
smo dobili e-pošto zavrnjeno - elektronski naslov naj ne bi obsta
jal, pri Hoferju pa elektronskega naslova sploh nismo našli. Vse 
cene smo kasneje še preverili.

aktualnih akcijskih cen, kar pa se je poznalo pri nakupu celotne 
košarice. Najcenejši sir v akciji je bil v trgovini KEA, zanj bi morali
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Primerjava cen sirov

odšteti 3,89 €, najdražji pa v Mercatorju (4,69 €), kjer ravno v 
tem času ni bilo znižane cene. Razlika (0,80 €) med najdražjim 
in najcenejšim sirom se je poznala predvsem v skupni košarici.
Če vsa našteta živila kupimo v Lidlu ali trgovini KEA, bomo za 

košarico odšteli natanko 8,08 €, pri najdražjem Mercatorju pa 
8,68 €. Razlika 60 centov pri nakupu vseh šestih izdelkov skoraj 
ni omembe vredna. Če za košarico odšteli 7,60 €. Tako se je po
cenilo skoraj vse, razen olja, ki seje podražilo za 30 %.

Kupujemo ceneje kot nekoč
Do neverjetnega spoznanja smo prišli šele, ko smo izbrskali 

cene iz davnega novembra 2007, kjer smo v Šentjurskih novicah 
prav tako primerjali cene. Cene košarice in izdelkov so drastično 
padle, kar se sliši skoraj neverjetno. Cene so v povprečju nižje na 
košarico skoraj za 50 centov pri vseh trgovcih. Iz tega sklepamo, 
da se bije ogorčen boj med trgovci za vsakega kupca. Če je bil 
konec leta 2007 najdražji trgovec Spar, je danes to prevlado pre
vzel Mercator, pa še to samo zaradi cene sira. Najcenejši pred 
tremi leti in pol je bil Lidl, ki je to prevlado obdržal, z isto ceno 
košarice pa se mu je priključila tudi trgovina KEA.

Kdo je najcenejši?
Če smo, preden smo se lotili raziskave izdelkov, upali, da bomo 

z lahkoto izločili najdražje živilske trgovce, smo se pošteno ušteli. 
Cene vseh izdelkov so zelo primerljive. Najcenejši kruh za 0,78 
€ lahko kupimo v Mercatorju. Zanj bi odšteli kar 37 centov manj 
kot pri Lidlu in Hoferju. Tudi cene olja se držijo precej skupaj. 
Najcenejše olje dobimo v Šparu in Lidlu, 20 centov več pa bi 
odšteli za olje v Jagru in v KEI. Moka je najcenejša pri kar treh 
trgovcih: v Šparu, KEI in Lidlu, za 40 centov dražja pa v Jagru. 
Najcenejše polnomastno trajno mleko lahko kupimo v trgovini 
Hofer. Pri sladkorju bistveno ne prihranimo nikjer.
Največje razlike so v cenah sira. Pri siru smo naleteli na nekaj

Pod črto
Kot je pokazala raziskava trga z živili, je v osnovi vseeno, kje 

Šentjurčani kupujemo, saj so cene pri vseh trgovcih zelo pri
merljive. Manjša odstopanja pri višji ceni se kompenzirajo s 
kakšnim cenejšim izdelkom. Katera trgovina bo zadržala svoje 
potrošnike, ni več odvisno od cene, temveč bolj od drugih vz
porednih dejavnikov, kot so bližina bankomata, urejeni in dovolj 
veliki parkirni prostori, prijaznost prodajalcev, velika izbira proda
jnih izdelkov, prostornost trgovin in prijetno vzdušje, kar pa bomo 
pri Šentjurskih novicah ocenili v naslednjih mesecih.

Jure Godler

HOFER 0,99 1,15 0,69 0,58 1,00 1,29 4,97 4,27 0,45 0,49 0,79 0,84 9,05 8,62
SPAR 0,95 0,96 0,59 0,63 1,04 1,19 5,48 4,49 0,55 0,39 0,79 0,77 9,41 8,43
JAGER 1,04 0,89 0,85 0,75 1,00 1,39 4,89 3,99 0,71 0,79 0,79 0,82 9,13 8,63
KEA 1,04 0,99 0,69 0,63 1,00 1,39 4,69 3,89 0,39 0,39 0,79 0,79 8,54 8,08
LIDL 0,99 1,15 0,59 0,59 0,74 1,19 4,70 3,99 0,45 0,39 0,79 0,77 8,42 8,08
MERCATOR 1,26 0,78 0,65 0,64 0,83 1,34 5,19 4,69 0,57 0,39 0,83 0,84 8,85 8,68

14



šentjurske novice

Srečanje turističnih ponudnikov

Ključna je usmeritev v 
zeleni turizem

Organizator - Turistično informativni center (TIC) Šentjur je redno srečanje turističnih ponudnikov 
organiziral v Aspari. Po besedah vodje TIC Alenke Testaniere so srečanja počasi prerasla v pomembnejši 
dogodek, kar pričajo tudi tokratni gostje župana Šentjurja in Dobja Marko Diaci in Franc Leskovšek ter 
župan Podčetrtka Peter Mišja, ki je bil vabljen v vlogi predsednika Turistične zveze Slovenije (TZS).

Zbrane je kot prvi nagovoril Miha Flander, ki je predstavil po
nudbo Aspare, prisotni turistični ponudniki pa so bili deležni tudi 
krajšega ogleda objekta. Župan Diaci se je na tokratni govor 
pripravil. Prisotne, ki se vsi bolj kot ne preživljajo s turizmom, 
je poučil, kaj turizem sploh je, z dikcijo, prepisano iz VVikipedije.

VVELLNE
- VELIKI

Glavni predavatelj je bil Šentjurčan Janez Jager, izvršni direktor 
za področje trženja in prodaje v hotelski verigi Lifeclass

Med drugim je postregel tudi z zanimivim podatkom, da je lani 
bilo v Šentjurju 4706 nočitev, kar je kar 40 % več napram letu 
poprej. Prebral je tudi nekaj turistično atraktivnih točk šentjurske 
občine ter poudaril pomen trženja neokrnjene narave. Župan 
Leskovšek je v svojem pozdravnem govoru priznal, da občina 
Dobje nima razvitega turizma in da tovrstne tradicije dosedaj niso 
imeli. Izpostavil je prenovljeno Gučkovo Kozjansko domačijo. Z

Turističnih delavcev na Šentjurskem sploh ni tako malo

učno lekcijo je obema predhodnima govorcema postregel župan 
Mišja, ki je kot bistveno razvojno priložnost v Šentjurju izpostavil 
turistično pozabljeno Slivniško jezero. Kot predsednik TZS, na 
pročelju katere je šele nekaj mesecev, je poudaril, da bi morala 
biti strategija države na področju turizma predvsem v izboljšanju 
cestnih povezav, ureditvi komunalne infrastrukture, dolgoročni 
prostorski strategiji in še kaj. Prav tako ni pozabil turistične 
povezave s sosednjo Hrvaško.

Kot zadnji je svoje videnje predstavil Janez Jager, ki izvira iz 
naših krajev, svoj kruh pa si služi v hotelirstvu v Portorožu. Tudi

on se je strinjal, da ima Slovenija veliko turističnih potencialov. 
Veriga hotelov Lifeclass ima skupaj kar 6 hotelov, enega v itali
janskem Trbižu in enega na Hrvaškem v Opatiji, in lahko ponudi 
kar 1500 prenočišč. V zadnjih nekaj letih se je zelo spremenil 
trg ponudnikov turističnih storitev, na kar je bistveno vplival inter
net. Ključna naloga vseh je privabiti goste, saj vsak gost v regiji 
prinaša pozitivne učinke.

Svoj lonček k splošnim predstavitvam gostov je pristavila tudi 
organizatorka Testanierova. Zbranim je postregla s šentjurskimi 
turističnimi kapacitetami. Naša turistična ponudba ne temelji na 
množičnem turizmu, kot šentjursko prednost pa je omenila kar 53 
ekoloških kmetij. Prav tako je poudarila večjo promocijo turizma 
na sejmih.

Kaj zanima turistične ponudnike
V drugem delu srečanja so bili gostje na voljo za vprašanja. Prvi 

je udaril Diaci, ki je Jagra v kot postavil z vprašanjem, kakšen je 
interes hotelov, da goste na enodnevne izlete pripeljejo v Šentjur. 
Jager je sicer v daljšem odgovoru med vrsticami povedal, da 
dokler ne bo pri nas ponujenega nekaj izjemnega, edinstvenega 
in turistično atraktivnega, teh možnosti ni, saj je primorskim ho
telom želja goste zadržati doma. Za male turistične ponudnike 
je ključno, da se povežejo v eno celovito ponudbo, je zbranim 
razlagala Aleksandra Maček, ki se ukvarja s turizmom na Pre- 
vorju. Težavo vidi v tem, da se nekateri večji centri, kot so Terme 
Olimia, o sodelovanju nočejo pogovarjati, medtem pa so se na 
drugi strani v Termah Sovik takoj odločili za partnerstvo. Jager je 
še izpostavil, da se je potrebno tudi dovolj dobro oglaševati, svo
jo ponudbo primerno izpostaviti ter v prvi vrsti delati na kvalitetni 
ponudbi.

Srečanje je predvsem odprlo veliko vprašanj, žal pa s konkret
nimi rešitvami ni postreglo. Vsi prisotni so se strinjali, da stiskana 
brošurica na sedežu TIC ni dovolj, da bi rešila šentjurski turizem 
ali celo da se bo kdo od turizma lahko preživljal.

Pod črto
Naši turistični ponudniki, ki jih sploh ni tako zanemarljivo malo, 

po večini čakajo, da jim bo nekdo od nekod pripeljal goste, ki se 
bodo po možnosti vračali vsako leto. Roko na srce, kdo pa sploh 
pozna te šentjurske m ikro turistične točke - nihče. Zase trdim, 
da sem od prisotnih ponudnikov turizma od prej slišal za samo 
peščico, kaj šele, da bi vedel, kaj gostom nudijo in sploh kako do 
njih priti. Zakaj potem nekdo čaka na debele izvenmejske turiste, 
ki zapravijo malo več kot nič, na dopust pa si prinesejo toast in 
nemške paštete in pa celo, da bi jih iz Portoroža vozili v naše 
lepe kraje. Prepoznavnost domačega turizma bi morali graditi na 
lokalni šentjurski prepoznavnosti, glavni cilj pa bi moral biti: priv
abiti lokalne goste.
Pri Šentjurskih novicah smo se zato odločili, da začnemo z novim 
kotičkom - nedeljski izlet. Podroben opis poti, ogleda, odpiral
nih časov in kontaktov bo zagotovo doprinesel k razvoju turizma. 
Takšen izlet bo vseboval nedeljsko kosilo ter nekaj ogledov lokal
nih znamenitosti. Mogoče se pa le kaj premakne z mrtve točke.

Jure Godler
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entjursko gospodarstvo 2009

Šentjur ima 46 “milijonarjev”
Na podlagi dostopnih evidenc smo pripravili pregled najuspešnejših gospodarskih družb, podjetnikov in zadru
ge z območja šentjurske in dobjanske občine v smislu prodajnih rezultatov. Zadnji veljavni podatki veljajo šele 
za predpreteklo leto, povečini pa so številke v primerjavi z letom pred tem nekoliko nižje. V letu 2009 smo tako 

imeli 46 podjetij z vsaj milijonsko prodajo. Le kaj bodo pokazali podatki za leto 2010?

Naziv Naslov Odgovorne osebe Čisti prih. 
od prodaje 
2009

Povp. 
št. za- 
posl.

'Šiiti
poslovni izid 
2009

Cisti prih. 
od prodaje 
2008

Indeks
prod.
09/08

1 ALPOS industrija kovinskih izdelkov in Cesta Leona Dobrotinška 2, Šentjur zastopnik Ljubomir Os- 34.794.573 179,1 -10.500.163 84.368.240 41,2
opreme, d.d. (insolventno) ovnikar

2 AHAC trgovinsko podietie d.o.o. Stopče 31, Grobelno direktor Roman Moškotevc 23.058.538 36,8 196.335 15.163.314 152,1
3 KEA zasebna družba za trgovino, import Lokarje 1 a, Šentjur zasl. Boštjan, Ivan in Metka 18.159.355 103,0 356.184 16.574.083 109,6

- export, d.o.o. Kukovičič in Andreja Kotnik
4 HRIB Kmetijsko proizvodno podjetje, Večje Brdo 8, Dobje direktor Aleksander Janša, 13.822.666 35,8 77.560 13.607.613 101,6

d.o.o. prokurist Antonija Janša
5 TAJFUN PLANINA proizvodnja strojev, Planina pri Sevnici 41 a, PLanina direktor Iztok Špan, 13.619.449 142,2 598.673 11.902.897 114,4

d.o.o. prokurist Jožef Špan
6 ALPOS ALU, proizvodnja aluminjastih Cesta Leona Dobrotinška 2, Šentjur direkt. Damjana Kozlevčar, 10.630.648 116,8 35.554 14.100.827 75,4

izdelkov in lestev, d.o.o. prokurist Mirjan Bevc
7 MEJA kmetijsko podietie Šentjur, d.d. Cesta Leona Dobrotinška 3, Šentjur direktor Roman Gregom 8.432.044 82,1 414.698 10.297.041 81,9
8 KMETIJSKA ZADRUGA ŠENTJUR z.o.o. Cesta Leona Dobrotinška 3, Šentjur direktor Anton Pušnik 28.074 9.074.243 90,4
9 TRGOVINA AKVONIJ FRANC ZUPANC s.p. C. Kozjanskega odreda 13, Šentjur prokuristka Marija Zupanc 7.781.925 28,2 15.868 7.822.824 99,5
10 KOROŠKA TRGOVINA trgovina in Mestni trg 3, Šentjur predsednik uprave Igor Je- 7.012.699 73,9 197.119 7.170.002 97,8

storitve d.d. rot, zastopnik Marjan Sedej
11 KEMOPLAST trgovsko in proizvodno Drofenikova ulica 7, Šentjur direktor Peter Lapornik 5.728.419 33,1 106.335 6.251.625 91,6

podjetje d.o.o.
12 VILKOGRAD, nizke gradnje, d.o.o. Zlateče pri Šentjurju 8 a, Šentjur direktor Viljem Kolar, 5.657.524 68,0 69.848 5.825.927 97,1

prokuristka Petra Kolar
13 TEGOMETALL INŽENIRING, proizvod- Cesta Kozjanskega odreda 29, direktorja Ullrich Bohnacker 5.106.251 20,2 -203.313 10.277.247 49,7

nja, trgovina, storitve d.o.o. Šentjur in Hans Gerd Gnad
14 PM BIRO-TRANS, podjetje za transport Hrastje 20, Loka pri Žusmu 4.906.401 4,0 27.291 4.701.211 104,4

in trgovino, d.o.o. (izbrisano 25. 2. 2011)
15 PROTECT SERVIS MILAN GABERŠEK Cesta Leona Dobrotinška 27, dir. Milan Gaberšek, prok. Sil- 3.665.780 26,3 61.949 4.119.391 89,0

S.P. Šentjur va, Aleš in Robert Gaberšek
16 ALPOS POS, proizvodnja, storitve in Cesta Leona Dobrotinška 2, Šentjur direktor Matjaž Knez 3.656.253 106,0 -271.829 4.552.684 80,3

zaposlovanje invalidov, d.o.o.
17 ANTON SELIČ, ELEKTROINSTALACIJE Ulica II. bataljona 16 a, Šentjur prokuristka Stanislava Selič 3.524.132 46,2 39.500 5.361.400 65,7

IN TRGOVINA, S.P.
18 ELEKTRO PRODAJA E.U. d.o.o., družba za Cesta Leona Dobrotinška 9, Šentjur zastopnik Ivan Brelak 3.508.613 0,0 83.115

prodajo energentov, svetovanje in projektiranje
19 ETRA proizvodnja, trgovina, storitve d.o.o. Svetelka 5, Dramlje direktor Franc Preložnik 3.322.939 30,0 129.167 5.081.792 65,4
20 CEING, trgovina in svetovanje, d.o.o. C. Leona Dobrotinška 22 b, Šentjur direktor Luka Flander 2.920.416 19,0 -2.355 2.657.816 109,9
21 ALPOS PROIZVODNJA ORODIJ, proiz- Cesta Kozjanskega odreda 25, direktor Vincenc Gobec 2.746.240 27,1 -295.678 2.619.814 104,8

vodnja orodij, strojev in naprav, d.o.o. Šentjur
22 AVTOHIŠA MLAKAR prodaja in servis Stopče 32 b, Grobelno direktorica Tanja Mlakar, 2.682.083 7,5 -33.490 4.666.673 57,5

vozil, d.o.o. prokurist Mirko Mlakar
23 KOMMA, trgovina in storitve d.o.o. Doropolje 21, Planina zastopnica Mariana Koprivc 2.638.604 1,0 17.695 27.116 9730,8
24 AMS MEDING d.o.o., trgovina-inženiring Ljubljanska cesta 6 a, Šentjur direktor Janez Arzenšek 2.612.966 6,1 449.854 2.280.587 114,6
25 AVTOPREVOZNIŠTVO BOŠTJAN MAČEK s.p. Ulica talcev 5, Šentjur ustanovitelj Boštjan Maček 2.584.214 23,1 50.339
26 KOVAL proizvodnja in trgovina, d.o.o. Loka pri Žusmu 9, Loka direktor Zdravko Zidar 2.547.672 32,0 34.116 4.882.665 52,2
27 GRADNJE POLAK GABRIJEL POLAK S.P. Primož pri Šentiurju 34 a, Šentiur prokuristka Mira Polak 2.378.740 17,2 259.853 2.475.699 96,1
28 RESEVNATrgovina in storitve d.d. Mestni trg 3, Šentiur direktorica Metka Vrbančič 2.316.414 30,8 88.559 2.905.565 79,7
29 VALTEL, gradnja in upravljanje telekomu- Boletina 4, Ponikva zastopnik Aleksander 2.289.337 1,4 267.329

nikacijskih omrežii, d.o.o. Ravnjak
30 FTA Podjetje za proizvodnjo, trženje, Cesta Leona Dobrotinška 21 a, direktor Frenk Trobec 2.092.750 26,1 105.464 2.845.969 73,5

trgovino in druge storitve d.o.o. Šentjur
31 SPLOŠNO STEKLARSTVO FRANC Cesta Leona Dobrotinška 21 , prokuristka Sonja Majoranc 1.971.277 24,1 22.165 2.480.007 79,5

MAJORANC S.P. Šentjur
32 ASFALT KOVAČ, proizvodnja asfalta, Planina pri Sevnici 47 a, Planina dir. Nataša in Gregor Kovač, 1.964.153 18,7 -148.145 2.445.494 80,3

d.o.o. prokurist Mirko Kovač
33 MAROLES izdelava pohištva, inženiring, Cesta Leona Dobrotinška 2, Šentjur direktor Matej Voga 1.866.150 45,1 12.540 2.740.372 68,1

trgovina in storitve d.o.o.
34 AMS STORITVE, posredništvo, prevozi, Slivnica pri Celju 8, Gorica pri direktor Andrej Mastnak, 1.773.515 3,5 52.991 1.668.174 106,3

storitve in trgovina, d.o.o. Slivnici prokurist Ignac Mastnak
35 ALPOS POHIŠTVO, proizvodnja kovin- Cesta Leona Dobrotinška 2, Šentjur direktor Zdenko Pinter 1.748.395 7,9 -67.543 2.359.126 74,1

skih izdelkov, d.o.o.
36 JKP ŠENTJUR, javno komunalno podjetje, d.o.o. C. Leona Dobrotinška 18, Šentjur direktor Igor Gorjup 1.483.631 30,9 20.608 1.270.460 116,8
37 SEGON-SERVIS IN PRODAJA GOSTI N- Goričica 13, Šentjur zastopnica Andreja Šket 1.428.597 9,2 88.490 1.826.143 78,2

SKE OPREME KLEMEN ŠKET S.P.
38 HANI družba za trgovino in storitve d.o.o. Ljubljanska cesta 31, Šentiur direktor Dejan Pušnik 1.419.006 3,0 7.733 1.389.997 102,1
39 PROTING, proizvodnja, trgovina in Prijateljeva ulica 18, Šentjur direktorica Katarina Čoki, 1.363.548 3,1 59.892 948.753 143,7

storitve, d.o.o. prokurist Jernej Čoki
40 SLOLES d.o.o. Trgovina, proizvodnja, Drofenikova ulica 5, Šentjur direktor Branko Slomšek, 1.335.197 3,0 17.010 2.173.941 61,4

storitve prokuristka Brigita Slomšek
41 ELEKTROMONTAŽA, ZIDARSTVO IN Grobelno 100, Grobelno ustanovitelj Uka Jashari 1.144.738 13,4 10.539 1.865.575 61,4

FASADERSTVO, ZEMELJSKA GRAD-
BENA DELA IN BAR UKA JAŠARI s.p.

42 RISS TRADE proizvodnja, kooperacija in Primož pri Šentjurju 47, Šentjur direktor Rok Jezovšek, zas- 1.074.487 5,0 30.005 1.032.761 104,0
trgovina, d.o.o. topnik Stanko Jezovšek

43 EDICOM izvoz-uvoz, trgovina in storitve d.o.o. Prijateljeva ulica 12, Šentiur direktorja Jožef in Blaž Kolar 1.065.900 11,9 11.728 1.739.878 61,3
44 TRGOVINA PRI VVIHARJU LEON SELIČ S.P. Cesta Kozjanskega odreda 55, Šentiur ustanovitelj Leon Selič 1.048.389 5,1 4.460 1.142.288 91,8
45 DROTT gradbeni stroji d.o.o. Drofenikova ulica 6, Šentiur dir. Siegried VVambacher 1.011.019 0,0 1.004.945 0
46 STONEX proizvodnia in trgovina d.o.o. C. Leona Dobrotinška 18, Šentiur direktor Marjan Urleb 1.000.346 13,5 58.255 1.320.574 75,8
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ROŽ’CE POEZIJE ZNOVA ZADEH

Pesniški dvoboj

Prvi pomladni dan v Šentjurju zadnja leta obeležujemo s 
prireditvijo Rož’ce poezije, kjer se predstavijo predvsem 
nadebudne pesnice in tudi kakšen pesnik z dobjanske in 
šentjurskih osnovnih šol. Javnoskladna in knjižnična or

ganizatorja poskrbita tudi za priložnostno tiskovino.

Med letošnjim mladorimstvom 
je bil tudi lep šopek deklet, ki 
očitno znajo spretno opisati 
svoja občutja in jih tudi čutno 
izpovedati, kar lahko preverite 
tudi v prispevku na portalu Koz- 
jansko.info. Nad slišanim je bil 
navdušen tudi osrednji literarni 
gost Feri Lainšček, ki so mu 
mlade pesnice, na odru je z rap- 
ersko rimo sodeloval le en fant, 
na odru zastavile po vprašanje, 
iz njihovih ust pa smo slišali tudi 
njegove pesmi. Za konec je kot 
glasbeni gost nastopil še en 
Prekmurec, in sicer bolj znani 
Vlado Kreslin, vendar so bili 
poslušalski užitki zaradi slabe 
zvočne slike skaljeni, saj kulturn- 
odomsko ozvočenje očitno pren
ese le kakšne nagovor. Gost s 
črno kitaro ni bil v najboljši formi, 
saj je “zatežil” s svojim starim 
povezovalnim programom, ki 
pa je bil daleč od zanimivega. 
Edina anekdota, ki se mu je en
krat posrečila, je bila ta, da na 
Goričkem govorijo d namesto j, 
in trditev ponazoril s primerom 
“Boš dabke dedu ..." (boš jabol-

Anita Kolesa

Dragi vsi občani, 
tukaj, pred mano zbrani. 
Danes vam obljubil bom, 

da zgradil bom nov kulturni dom! 
Da bodo pesmi v njem zapete 

še bolj pristno doživete.
Da bo pesnik, kot se reče, 

kovač sam svoje sreče.
Da bo občinstvo obnemelo, 

ko se bo na odru pelo. 
Besedo svojo zdaj vam dam, 
če ne pa nisem več župan.

ke jedel, o.p.), ki pa mu je bila 
tako všeč, da jo je ponovil vsaj 
desetkrat.

Vzporedno s prireditvijo, ki jo je 
v ozadju motilo otroško hlipanje, 
kar se žal dogaja tudi ob kakšni 
drugi priložnosti, pa je potekal 
zanimiv pesniški dvoboj. Anita 
Koleša je na začetku prireditve 
prebrala pesmico o novem 
kultur’cu, ki jo je namenila 
županu Marku Diaciju, ta pa je 
kar med prireditvijo v beležko di
rektorice knjižnice Tatjane Oset 
napisal odziv v rimah, vendar ni 
bil uslišan, da bi ga prebral pred 
zbranim avditorijem in tako ja
vno debitiral kot rimoklep.

Še to, kot smo opažali že v 
preteklosti, še vedno ni logičen 
vrstni red predstavljanja šol, ki 
so v zvezku poezije predstav
ljene tudi z nepopolnimimi nazi
vi. Prav tako bi bilo lepo, če bi se 
dotični zvežčič pojavil na kakšni 
javni točki ali v elektronski obliki, 
da bi ga lahko vpilo zainteresira
no občestvo.

br.jg

Marko Diaci

Anita, res je lepa tvoja rima 
in nov kulturni dom bo prima. 
Kulturni dom bo nov, prostran, 

ko šlo bo to sodišče stran. 
Plačali bomo tudi kredite, 
ki niso ravno iz trte zvite. 
Idejo ste kulturniki nar’dili, 
priznam, da niste čist' falili. 
Zares bo velik, lep, bogat, 
v njem lepo bo pesmi brat'.

Še preden prišel bo 
županov Abraham, 

za nov kulturni hram, 
in to obljubljam, 
denar bo zbran!

Notičke
Nov način zbiranja 
kosovnih odpadkov

S tem mesecem so celjski smetišča rji sporočili, da ukinjajo 
dosedanjo obliko zbiranja kosovnih odpadkov, ko so na zbirnih 
mestih postavili velike zabojnike. Po novem bo v veljavi odvoz 
po metodi na odpoklic. Tako bodo sedaj občani morali naročiti 
odvoz odpadkov do enega kubičnega metra, ki bo brezplačen, 
kar bodo lahko izkoristili enkrat na leto.
Še vedno ostaja v veljavi določilo, da lahko občani v zbirne 
centre štirikrat letno sami pripeljejo kosovne odpadke v ve
likosti ene avtomobilske prikolice.
Z 21. marcem so pri Simbiu presenetili občane, ki na to niso 
bili najbolj pripravljeni, saj so prešli na poletni režim odvoza 
bioloških odpadkov, ki jih bodo do novembra odvažali enkrat 
tedensko, potem pa znova na 14 dni.

Žusem vedno bolj obljuden
Pri Planinskem društvu Žusem so tik pred dnevom žena 
uspešno organizirali pohod stotih kmečkih žena na 
669-metrsko vzpetino, po kateri se imenuje društvo. Društvo, 
ki deluje šele štiri leta in je lani na strmi poti uredilo dostop 
s klini in jeklenicami, se namerava lotiti tudi gradnje razgled
nega stolpa, ki bi ga poimenovali po ljubezni. Lesena kon
strukcija naj bi v višino merila 21 metrov in naj bi dopolnila 
“ljubezensko ponudbo”. Na vrhu Žusma je ena od obeh cerkva 
posvečena sv. Valentinu, Turistično društvo Izviri Dobrina pa 
februarja tradicionalno prireja Valentinov nočni pohod, ki je bil 
letos že petnajstič.

Bronasta pripadnika 
civilne zaščite

V začetku marca je termin za regijsko proslavo ob dnevu 
civilne zaščite, kjer podelijo priznanja pripadnikom različnih 
organizacij na področju zaščite, reševanja in pomoči. Tokratna 
prireditev je bila v Novi Cerkvi v vojniški občini, dve priznanji 
pa sta romali tudi na Šentjursko. Bronasta znaka sta namreč 
prejela zdravnica Milena Senica Verbič in gasilec Rihard 
Stopinšek.

samoiniciativno lotila prip
rave minikoncerta, si naložila 
kar nekaj dela in usklajevan
ja ter na koncu pripravila 
skupaj z okoli 120 obiskov
alci zares divji koncert, ki je 
bil v soboto, 26. marca, v 
Prostoru. Nastopajoči so bili 
A Bit of Ali, Earth Schock in 
Riff, zadnji dve zasedbi tudi 
pretežno sestavljeni iz di
jakov. Naposlušali smo se

priredb iz različnih zvrsti pa 
tudi nekaj avtorskega punk- 
rocka. Izbor glasbenih sku
pin se sicer po kakovosti 
nikakor ne more kosati s 
prejšnjimi minikoncerti, ven- 
darje publika, ki sojo sestav
ljali dogajanja željni najstniki 
iz Šentjurja in širše okolice, 
v tako velikem številu pre
segla vsa pričakovanja.

S.R., foto: Gašper Gobec
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‘Firafaa
Javorje 15a 
3263 Gorica pri Slivnici 
Tel.: 03 748 30 03 
Faks: 03 748 30 04 
email: firaba@siol.net

Nudimo kvalitetne in 
strokovno opravljene

računovodske
Storitve za vse oblike 
gospodarskih družb, za 

samostojne podjetnike in 
društva.

TUKAJ JE LAHKO 
VAŠ OGLAS 

ZA SAMO

NA 
MESEC!10Cd
040 471 133 r \ mediostor 
V™V ■ I I ■ VW Pod vrbco 20a; Šentjur

www.gostisce-bohorc.com

" Bohorč " Uk I ■MOK«

TURISTIČNA
GENCIJA

' g^: 051 698 600
baracuda.carmen@siol.net 

info@baracuda.si 
www.baracuda.si

Bohorč Marjan s.p., Dušana Kvedra 44, 3230 Šentjur pri Celju, j
Tel.: 03 746 14 30, mobl: 041 666 726

"S@5š"
* Ll*.

Sprejemamo naročila za 
večje zaključene družbe

SplETNA IRCJOViNA.: W»Vt.rURokoR.Si

^ 1 1 \ j
IZDELAVA VABILA;
(GRAFIČNO OBlIkOVAhlE 

tokkt poinibtfiv

ptsuMŠii mmtimI -■
KVlV,kl IKXk(Ai/\Uv,tjM .
ČRNIlA IN TONEMI 'S Cs*/?+s

S' y ^'1
UNIKATNA VABILA

SpInNA II«|OVlNA. MBopUOdAjA IN STORllVI

tZAt^PRlieŽNOSTl

//^\ Martin Laubič s.p.

ISMmligVinjl EN IN STROPOV

INFORMATIVNI SPLETNI PORTAL 
Dramlje 33. 3222 Dramlje.
E pošta, dremlje infoggmalCtom 
GSM: 051 342 652

GSM:Dramlje 33,
3222 Dramlje ___ ___
e-moil: laubk.martinfislol.net C6/Z Jl/Z

Elbatrade , Tel.:03/749 21 51
___________  0.0.0. Fax: 03/749 21 50
Ljubljanska cesta 26, 3230 Šentjur GSM: 041/771 151

Vse za ogrevanje na bio maso, plin in olje 
Klimatske naprave - toplotne črpalke 
Meritve dimnih plinov

la OBMOČNA 0BRTN0-P0DJETNIŠKA 

ZBORNICA ŠENTJUR

Cesta Valentina Orožna 8, 
3230 Šentjur 

Telefon: (03) 749 08 10 
Faks: (03) 749 08 12 

e-pošta: info@ooz-sentjur.si

krovstvo in kleparstvo 
knauf

Gregor Trnovšek, s.p.
Šedina 8, 3222 Dramlje 

GSM:041 731 073

mm

TeL03>5794725

www.trgovinejager.com

r 1AGER
TRGOVINE

Šentjur

jagros d.o.o., La še 1b, 3241 Podplat. Ponudba velja do 10.04.2011 oz. do razprodaje akcijskih zalog. Za možne napake v tisku se opravičujemo!
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Mladi gledališčniki

Igralskega talenta na pretek
Igrajmo se gledališče je že šesto zaporedno tradicionalno srečanje otroških gledališč osnovnih 
šol v občinah Šentjur in Dobje. Za vsakoletno organizacijo poskrbi neutrudna Anita Koleša, vodja

šentjurske izpostave J SKD.
V letošnji sezoni so se predstavile štiri šole: OŠ Blaža Kocena 

Ponikva, OŠ Dobje, OŠ Planina pri Sevnici in OŠ Slivnica pri 
Celju, kar je manj kot leta poprej. Med njimi smo pogrešili OŠ 
Franja Malgaja, ki se na tokratni razpis ni prijavila, čeprav so 
tamkajšnji učenci javnosti pred kratkim že zaigrali nekaj predstav.

Strokovni sodelavec srečanja je bil igralec SLG Celje Vojko 
Belšak. Ogled predstav je brezplačen in kot je v navadi, je orga
nizatorica povabila gledalce iz vrtca in nižjih razredov osnovne 
šole. Predstavo so si ogledali tudi varovanci Varstveno delovne-

Dobjanski otroci so se gnetli na metli

Z zimsko nostalgijo so se prvi predstavili mladi igralci s Poni
kve z gledališko predstavo Želimo vam srečen božič. V njej so 
nastopajoči ugotavljali pravi pomen božiča. Predstavo je režirala 
Irena Zevnik. Sledila je zanimiva plesno-rimana predstava 
Dobjanov v režiji Magdalene Doberšek in Suzane Plemenitaš 
Centrih z naslovom Bi se gnetli na tej metli. Zgodba govori o 
čarovnici na metli, na kateri se ji postopoma pridružujejo živali, 
dokler metla ne poči. Zadnjo predstavo v Kulturnem domu 
Šentjur so odigrali Planinčani, nosila pa je naslov Hop v pravljico:

Kje sem doma? Režirala jo je Urška Tisel. Kje se je Vid izgubil in 
spremljal potok, dokler se ta ne spremenil v reko in izlije v morje, 
vmes pa sprašuje za pravo pot - vse to in še več so vprašanja, s

Slivniška scena je bila prevelika za šentjurski kulturni dom

katerimi so se na odru ubadali planinski igralci.
Karavana se je zatem selila v Kulturno-gasilski dom Gorica pri 

Slivnici, saj se je zadnja predstava zaradi velike scene dogajala 
kar na ..domačem" odru. Otroci iz slivniške osnovne šole so se 
predstavili z daljšo predstavo, z neverjetno lepo izdelanim scen
skim ozadjem - mestnim jedrom Celja in kostumografijo. Kralj 
Matjaž je obiskal 21. stoletje, v katerem se je svet bistveno spre
menil, in tam doživel kar nekaj zanimivih zapletov. Predstavo je 
režirala Branka Brodej.

Igralke in igralci, v vseh štirih predstavah jih je bilo okoli 50, so 
prikazali zavidljivo veliko znanja o gibanju na odru, animiranju 
občinstva ter igralskega in plesnega talenta. Težko bi izpostavili 
katero uprizoritev in igralskih zasedb, saj so bile vse odlične in 
vsaka zase dovolj zanimiva, da so pritegnile k pozornosti mlado 
vrtčevsko-šolsko občinstvo. jg

© 5KM5
RkV <r <

Cesta Miloša Zidanška 28,

3230 Šentjur / p.p. 75 
mali: info@’sions*.net 

Predsetinikofon: 

031^04jl£6

^5E8t«0

.. ^

izberi O 
natisni & 
koristi 0 

viaUgodnostl 
na viaSlovenia.com

PIZZERIJA OSMICA
Bar Osmica Žnidar Istok s p. 

v Rifnik 17, 3230 Šentjur

€i

a Slovenia.com
z vami n«i pot

Gostilna
KAJZLER

Ul. Skl. Ipavcev 7, Šentjur 
tel.: 041 413 441.041 436 VOH fi

-kifeljčki 
-sardele 
-lignji 

-postrvi

rum ZA ZAKLJUČEN K DRUŽBE

CVETLIČARNA [ OKREPČEVALNICA 
MAJDA ^KEMOPLAST g

I Ilira Hi liana Kvedra 41 ' 1 -Ulica Dušana Kvedra 43 
3230 Šentjur

(0590)200 33 
(041) 954 509

NAROČITE HRANO NA DOM

ZLATARSTVO
Drofenikov« ul. 15, 3230 Šentjur

zlatarstvo_ales_petek@t-2.net 
tel.: 03 746 46 67 

GSM: 031 848 112

03 5741 100

Verjetno najboljša malica 
najšentjurskem!

03/ 746 42 25
Ziirknd.o.u., |jvm)r V, U61 (liilc.i |*i Slivnici

Kava bar Pošta Tomaž Di > 
Mestni trg 7, Šentjur

Naša kava diši 
nepozabno!

AVTODELI
ŠTURBEJ

Rosa team d.o.o.
Drofenikova 16, Šentjur

TOPSTAR
intelektualne In poslovne storitve r >e In poslovne stoi 

Jure Godler s p.,
Pod vrbco 20a. 3230 Sontytr

POTI®

03 746 12 70

PKEVODf
Jure.godler@t-1.»l; 040 47 11 44; www.top8tar.net

Frizerski salon Tina
Martina Ribič s.p. 

Vrbno 30 a, 3230 Šentjur
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Šentjur
Društvo prijateljev mladine Šentjur (DPM) je ponovno 
organiziralo tradicionalno pustno rajanje na Mestnem 
trgu v Šentjurju. Večinoma otroške maske so dobesed
no preplavile prizorišče dogajanja. Našteli bi lahko 
krepko čez tristo mask in drugih obiskov 

rekord

Tudi DPM Šentjur je doživel kadrovske spremembe. Namesto 
dolgoletne predsednice Stanke Kodrnja je predsedniško funkcijo z 
mesecem januarjem prevzela Hermina Šeško. Lepo vreme je na 
sonček privabilo nepričakovano število mask, čarovnic, živalic, gu
sarjev, spidermanov, batmanov in drugih junakov. Ob zvokih dua 
Alibi se je rajalo in plesalo od prve pesmi naprej.
Na Mestni trg so se za kratek čas prišli prikazat še kurenti iz Cel

ja. Odskakali in odžvenketali so nekaj krogov in kaj kmalu odvrgli 
vroče maske. Z bičem, kot je v navadi, letos niso pokali. Kaj kmalu 
so poskakali v kombije in se odpeljali, saj je bilo potrebno zimo 
odgnati še iz drugih krajev.
Rajanje na Mestnem trgu se je razživelo, ko so organizatorji iz

brali najboljše maske. Nekatere šeme so se za svojo nagrado mo
rale potruditi in pokazati, kako se vriska. Organizatorje poskrbel 
tudi za brezplačne krofe. Izbrane maske so za nagrade prejele 
bone za vročo čokolado in pice. Po slabih dveh urah so se maske 
odpravile domov.
Na poti do doma so nekateri lahko opazili tudi zanimiv pustni trak

tor s prikolico Fantov na vasi - kje so tisti časi. Traktor z narod
nozabavno glasbo sam po sebi ne bi bil zanimiv, če se na prikolici 
ne bi pekel pravi odojek in ne bi zamujal na pustno rajanje, kjer bi 
bil zagotovo deležen tudi kakšne nagrade v obliki krofov.
Maske razveselile tudi Zgornjetržane

Maske se obiskale tudi Društvo Zgornji trg. Člani društva so jih z 
veseljem sprejeli medse, z njimi zaplesali in rajali. Daje bila “fešta" 
res prava, je na harmoniko zaigral še Rado Frece. jg

Pust’me na SentBruc

Brucovanje združeno 
s pustovanjem

Študentski klub mladih Šentjur 
(ŠKMŠ) je, tako kot lani, or
ganiziral brucovanje ločeno 
od ŠentRocka. Brucovanje 
se je datumsko ujemalo s 
pustno soboto, zato so temu 
prilagodili tudi vsebino in pri
reditev domiselno poimenova
li: Pust’me na ŠentBruc.
»Največja šentjurska žurka« 
je bila 5. marca v Kulturnem

mi Momentum, Fajercajg, Don 
Mentony Band in Slon&Sadež, 
ki bo imel eno, na recesijo se 
izgovarjajočo novost, ki se 
vleče že iz lanskega leta - vs
topnino. Z vsemi spremem
bami in novostmi tako posta
jamo priča generacijskemu 
preobratu tudi v Šentjurju.

»Vse je potekalo gladko, 
brez presenečenj in nelju-

Tovrstnim zabavam v tej dvorani so (znova) šteti dnevi

domu Šentjur. Nastopali so Adi 
Smolar in Mestni postopači (ex 
Leteči potepuhi), Guns ’N’ Ros- 
es real tribute band iz Srbije in 
DJ Haris Pilton. Brucovanju je 
vladalo Zeleno carstvo, oder 
pa je večkrat zavzel tudi hudič. 
Že tradicionalna prireditev 
je imela nekaj novosti oz. so 
ŠKMŠ-jevci obudili nekatere 
stare navade. Po nekaj letih 
se je ponovno združilo Zele
no carstvo, ki je nagovarjalo 
bruce, ki so se opogumili pre
cej pozno, ampak na koncu 
dokazali, da so le 
vredni študentskega 
življenja. Pokazali so 
tudi svojo nevednost 
o zgodovini ŠKMŠ,
Zeleno carstvo pa 
je samo zmajalo 
z glavo. Unikatna 
tema brucovanja, 
pust, pa je v kulturni 
dom privabila tudi 
lepo število mask, 
kar da tovrstnim 
prireditvam še 
posebno piko na i.
Že drugo leto za
pored brucovanje 
ni bilo združeno s 
Šentrockom, kljub 
temu pa ŠKMŠ 15. 
aprila pripravlja 
ŠentRock s skupina-

bih dogodkov. Samo, da se 
ljudje zabavajo in hodijo na 
naše prireditve, potem v za
kup vzameš ves vložen trud, 
kot je na primer pospravljanje 
do naslednjega dne,« je še 
povedal Aljaž, ki je bil pogon
ski motor celotne izvedbe. 
ŠKMŠ obljublja še več kon
certov za vsako uho in kdo 
ve, morda se naslednje leto 
Šentrock ponovno združi z 
brucovanjem.

S.R., foto Gašper Gobec

šentrock
m B O žBo 21o
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Tudi Resevna se lahko utrudi
Tradicionalna spominska prireditev ob obletnici tragičnega 18. marca 1945 je eden izmed redkih šentjurskih 
dogodkov iz čas NOB, ki še spodobno živi. Tudi letos se je na ta dan na jasi pred spomenikom Cvetke Jerin in 
Dušana Laha okrog 200 zbralo obiskovalcev, med njimi tudi kar veliko starejših članov združenj borcev (ZB) iz

sosednjih občin, Brežic in Laškega.
Tudi letos je bila scenografija tradicionalna: prapori ZB, letos 

jih je bilo še 9, rutinski nagovor organizatorja, predsednika ZB, 
slavnostni govor župana, recital učencev OŠ F. Malgaja (oziroma 
bolj kot ne »idejno« sporočilo njenega učiteljstva, letos Kornelije

Zbralo se je okoli 200 obiskovalcev

Smrečnik in Jožice Kranjčan), pevski nastop Rifniškega okteta 
in seveda partizanski golaž v koči na Resevni. Novost so letos 
bili pravzaprav le gardisti Slovenske vojske, ki so pokazali svoje 
elegantne uniforme. Na nek način pa so le bili tujek na prireditvi, 
saj je le-ta v prvi vrsti protivojna manifestacija.

Govorno poudarki niso prinesli nič pomembnega. Tako novi 
predsednik šentjurske ZB Ulbing, ki je na sceni zamenjal ne
zamenljivega pokojnega Antona Rijavca, kot novi župan Diaci 
(menda oba že rojena po vojni) sta se omejila na že neštetokrat 
preigrano in pretežno romantizirano zgodbo resevniškega do
godka. Diaci si je pomagal tudi z verzom iz znane pesmice Grob 
Pod Resevno in črtico Acija Svetine o pričevanju Marije Lindič, 
vpletel je osamosvajanje Slovenije in zgodbo o trgovini z orožjem

ter zaključil s pomenljivim poslanstvom spominskega zbiranja na 
Resevni, »da se bomo znali izogniti napakam.« Pač nekaj v tem

smislu, kar pa si je lahko vsak po mili volji prilagajal svoji duši.
Recital učencev je bil ganljiva kombinacija literarizirane iz

povedi 4-letne deklice, ki ji je vojna vzela vse, starše in otroštvo, 
ter priložnostnih recitacij znanih pesmi naših znanih pesnikov. 
Čeprav odlično izvedeno, se vendarle zdi, da gre za eno od 
večnostnih variacij že večkrat slišanega, brez novejših poudar
kov. Poezija pač. O nastopu Rifniškega okteta bolje, da nič ne 
zapišem, da se jim ne bi zameril.

V bistvu je bilo vse tako kot je prav, toda vseeno se zdi, da bo 
počasi le treba razmisliti, da Resevna potrebuje nekaj več kako
vosti in modernejši prireditveni pristop. Če ne že sedaj, ko je še 
vedno predvsem zbirališče še zadnjih zaslužnih predstavnikov 
partizanske generacije, pa morda čez par let, ko ji bo treba na
deti bolj civilno-zabavno kuliso, če jo bomo hoteli obdržati v njeni 
nekdanji kondiciji.

FK

SPOMLADANSKI KONCERT GLASBENE ŠOLE

Ubrano v pomlad
Glasbena šola skladateljev Ipavcev Šentjur tradicionalno na 

začetku pomladi priredi koncert učencev. Kot veleva praksa in 
dober odziv gledalcev, se mladi glasbeniki predstavijo v manjših 
komornih skupinah. Solistične točke učenci večinoma izvajajo na 
internih in manjših javnih produkcijah v glasbeni šoli, ki jih ta iz
vaja skozi vse leto.

Kot prvi so se z otroškim zborčkom predstavili otroci iz glasbene 
pripravnice, ki jih je vodila profesorica Tina Pečar, ki je prevzela 
tudi vlogo povezovalke. Učenci in njihovi profesorji so pripravili 
zanimiv program tako klasičnih skladb, kot zimzelenih popevk. 
Prvič viden je bil tudi trio kljunastih flavt, ki jih učenci igrajo, pre
den se v drugem razredu odločijo za drugo pihalno glasbilo, klari
net, flavto, trobento ... Navdušili so tudi pevke in pevec vokalne 
skupine glasbene šole pod mentorstvom Damjane Rosenstein. 
Upamo lahko, da se bodo pojavili tudi na reviji otroških in mladin
skih pevskih zborov, ki jo vsako leto pripravlja Javni sklad RS za 
kulturne dejavnosti, Ol Šentjur. Bolj ali manj v standardno ses
tavo, ki se je odlično izkazala na spomladanskem koncertu, pa 
so sestavljali trio flavt, kitarska komorna skupina, godalna ko
morna skupina, orkester harmonik, tolkalna skupina in mladinski 
pihalni orkester.

Nabito polna dvorana gledalcev, po večini staršev nastopajočih,

Se bo vokalna skupina GŠ Šentjur, udeležila tudi Revije otroških 
in mladinskih zborov?

je bila nad izvedenim navdušena in vsako točko nagradila z dol
gimi aplavzi.

jg
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Mi2-jevska gledališka 
premiera v Šentvidu

Prejšnji mesec je bila v Šentvidu pri Planini uprizorjena prva pred
premiera gledališko-glasbene predstave, ki nosi naslov Mi2, Robin
son in Petek. Zabavna mešanica mjuzikla in komedije je prepletena 
z izvirnim Mi2-jevskim humorjem in sarkazmom, ki gledalce nas
meje do solz.

Scenarij za projekt je po romanu Robinson Crusoe priredil Jernej 
Dirnbek, ki se mu je na odru pridružil še Igor Orač. Oba sta člana 
znane rock zasedbe Mi2. Zgodba je preplet trka zahodne civilizaci
je in svobodomiselne duše ter sobivanja dveh popolnoma različnih 
moških osebkov, polna humornih vložkov, aktualnih v današnjem 
času. Dialog sta spretno popestrila s prepevanjem Mi2-jevskih 
pesmi, petju so se spontano pridružili tudi gledalci, ki so napolnili 
šentviški »brigadirski« dom. Videoprispevek z dogodka je dostopen 
na Kozjansko.info. br carstvo?

Zapisujte zgodbe z 
domačih bregov!

Predzadnji Anin večer tekoče sezona ciklusa prireditev je konec 
prejšnjega meseca znova napolnil avlo prevorske šole. Tokrat so 
medse sprejeli Daniela Artička, avtorja številnih literarnih del o koz
janskih krajih oz. ljudeh. V Kamniku živeči upokojeni ekonomist, ki

izvira iz Grobelc, je doslej skupaj ob
javil 18 knjig, vse v samozaložbi. Med 
njimi so tudi Legende grofije Žusemske, 
Kalne vode Slivniškega jezera, Obiralka 
hmelja in Glažarjev sin. Slednje delo je 
zgodovinski roman, ki je izšlo prejšnje 
leto, ko so v Loki pri Žusmu obeležili 120 
let smrti Leopolda Fiegelmullerja, zadn
jega žusemskega graščaka. 
Povezovalka večera Marija Frece Perc, 

ki je nalogo odlično opravila, je ob pred
stavljanju del, ki govorijo o naših krajih, 
izpostavljala predvsem človeški vidik oz. 
usodo. Avtor je med drugim po lastnem 

zgledu pozval ljudi, da zapisujejo zgodbe, da ne bodo pozabljene. To 
je bogastvo, ki izginja. Ob zaključku je pred avditorij sedel še prevor- 
ski rojak dr. Mirko Štruklec, ki je svoj drugi dom našel v Domžalah, 
za njim pa je akademska kariera na ljubljanski biotehniški fakulteti. 
Večer so odprli in zaključili fantiči šolskega ansambla iz bližnje OŠ 
Lesično, ki jo obiskuje tudi precej mladih šentjurskih občanov. br

Na povabilo Društva Slovencev Triglav Banjaluka je konec prejšnjega 
meseca v tamkajšnjem gledališču Jazavac nastopila Vokalna sku
pina Kresnice iz Gorice pri Slivnici, ki so se ji pridružili tudi člani 
dramske sekcije Kulturnega društva Gorica pri Slivnici. Številnemu 
občinstvu, med njimi je bil tudi slovenski konzul v glavnem mestu srb
ske entitete v Bosni in Hercegovini, so uprizorili dramsko-glasbeno 
predstavo Povodni mož.
S Kresnicami je nastopila tudi Nina Gradič, ki v štirih bosanskih mes

tih poučuje slovenski jezik, svoje tamkajšnje bivanje pa ubeseduje 
tudi skozi zapise na spletnem naslovu http://oddaleczablizu.blogspot. 
com/. br, foto: Manca Čujež

Prve organizirane akcije, povezane s problema
tiko preprečevanja pomorov žab ob mrestenju na 
Šentjurskem, segajo v leto 1995. Med pobudniki je 
bil Slivničan Jože Artnak. Danes akcija s pomočjo 
lokalnih prebivalcev in prostovoljcev še vedno teče.

»V petih letih lahko avto
mobili po novi lokalni cesti 
uničijo celotno populacijo 
žab, ki šteje okoli 1000 os
ebkov,« pripovedujeta Tanja 
Košar in Šentjurčan Grega 
Kalan, oba iz Zavoda za 
varstvo narave. Pot žab v nji
hovo standardno mrestišče 
skušajo prostovoljci iz 
Športnega društva Dobrinsko 
čim bolj usmeriti proti mostu 
pod cesto. »Takšne lokalne 
akcije so vedno dobrodošle

Beno Mesareč, tovrstno ak
cijo izvaja že četrto leto. Le
tos sta se jim pridružili še dve 
prostovoljki - mladi biologinji. 
Ena izmed njih, Šentjurčanka 
Danijela Kodrnja, je za ak
cijo izvedela na internetu. S 
kolegico s fakultete sta se 
pridružili ekipi. Med vrsto 
prostovoljcev smo povprašali 
tudi enega izmed pobudnikov 
akcije, občinskega svetnika 
Borisa Beleja. »Kot vsako 
leto bomo tudi letos napeli

/mm . -V

«a
Tanja Košar in Šentjurčan Grega Kalan iz Zavoda za varstvo 
narave, sta si akcijo prišla osebno ogledat

in povečujejo zavedanje 
ljudi,« nadaljujeta. »Žabe 
pot opravijo masovno v 
štirinajstih dneh, nato pa se 
po isti poti vračajo v bližnji 
gozd.« Grega Kalan dodaja, 
da je v naši občini še nekaj 
smrtnih odsekov za žabe, 
za katere nihče ne skrbi. 
Izpostavil je cesto mimo 
kurje farme, v Jakobu mimo 
Ferleževega mlina ter v Tajh- 
tah v občini Dobje.

Ekipa Športnega društva 
Dobrinsko, katere predsed
nik in hkrati vodja akcije je

čez 400 metrov varovalne 
ograde, ki preprečuje pot 
žabam čez cesto in jih usmer
ja proti mostu. Čez štirinajst 
dni bomo podobno ograjo 
postavili še na drugi strani 
ceste, ko se žabe vračajo v 
naravni habitat,« pripoveduje 
Belej.

Organizatorji upajo, da bo 
vsaj del stroškov pokrila Ob
čina Šentjur. Omenjena akci
ja pa ni edina v Sloveniji. Več 
o tem lahko preberete na in
ternetni strani www.zverca.si.

jg
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Nedeljski pote

Do rastišča velikonočnice
V uredništvu Šentjurskih novic smo se odločili, da za vas pripravimo novo rubriko Nedeljski potep, ki 
bo razkrila še neodkrite poti in kotičke občine, ki bi jih bilo vredno obiskati. Vse prevečkrat se zgodi, 
da nedeljske obiske, ki pridejo k nam, raje kot v svoje domače okolje, peljemo v druge turistično 
bolj prepoznavne kraje v Sloveniji. Naša bližnja okolica pa nam ponuja veliko naravnih in kulturnih 

znamenitosti, kulinaričnih dobrot in samotnih kotičkov, kamor lahko ubežimo pred vsakdanom.

Izhodišče na Ponikvi
Za izhodišče si lahko izberete Ponikvo, avtomobil lahko pustite 

pri cerkvi ali osnovni šoli ter pot nadaljujete peš. V pomladnih 
mesecih je potep po Ponikvi in okolici najbolj aktualen, saj v tem 
času raste edinstvena velikonočnica. Ponikva je najbolj znana 
kot rojstni kraj edinega blaženega Slovenca, škofa Antona Mar
tina Slomška, katerega rojstno hišo bomo obiskali na kakšnem 
drugem potepu. Pri cerkvi se nahaja tudi pisarna turističnega 
društva s stalno razstavo o zgodovini Ponikve, tukaj lahko dobite 
tudi vse koristne informacije in napotke, ki bi vam prišle prav. Od 
cerkve se spustite do pokopališča in pot nadaljujte do rastišča 
velikonočnice.
Znanilka pomladi in velike noči
Mimo pokopališča na levo opazite rastlinsko čistilno napravo, 

ki čisti odpadne vode kraja in je bila ena izmed prvih te vrste v

Velikonočnica bo predvidoma cvetela še dva tedna

Sloveniji. Desno pod hribom svetega Ožbalta izvira tudi potok 
Meklen, kjer so ženske nekoč prale perilo, od tod ime Periše. 
Dobrih sto metrov naprej lahko občudujete izginotje vode v glo
binah kraških ponorov - ponikev, po katerih je kraj Ponikva dobil 
ime. Ponikalnica na eni strani rastišča izgine pod zemljo in se 
ponovno pojavi na površju na drugi strani rastišča. Ko pridete 
do rastišča velikonočnice, se nahajate na zavarovanem območju 
Nature 2000.

Velikonočnica najbolje uspeva na sončnih, kamnitih in suhih 
traviščih, na apnenčasti podlagi, pa tudi na prodnatih tleh in v 
svetlih gozdovih, najpomembnejši rastišči v Sloveniji pa sta prav 
Boletina pri Ponikvi in Boč. S svilnato žametnim stebelcem in 
izjemno vijoličnim cvetjem pritegne pogled vsakega obiskovalca, 
v lepem dnevu se vidi tudi iz avtomobila. Zaradi svoje lepote 
in edinstvenosti je močno izpostavljena iztrebljanju, v namen 
ohranitve te naravne znamenitosti pa je »ponkovška« mladina 
priskočila na pomoč in tako v času cvetenja velikonočnic varu
jejo območje in usmerjajo obiskovalce, ki se jih ob lepih nedeljah 
nabere tudi do 200. Vsako leto tako poskrbijo za zaščito samega 
rastišča, ustrezno označitev, informiranje in vodenje po rastišču.

Kontakti
Turistična kmetija Podkrajšek Janko, Podgaj 2, 
tel. 03/579-23-25 ali 031/671-449 
Turistično olepševalno društvo Ponikva, Ponikva 49a, 
tel. 03/579-20-65

Jutranji pogled na rastišče velikonočnice zjutraj
Vodenje je namenjeno predvsem večjim skupinam obiskovalcev.
Velikonočnica je letos začela cveteti v začetku marca. Pot lahko
nadaljujete nazaj do križišča in se ustavite na turistični kmetiji
Podkrajšek.
Okrepčilo ali nedeljsko kosilo
Območje ponuja tudi bogato kulinarično ponudbo. Če se vr

nete in v križišču zavijete levo, ob cesti stoji turistična kmetija 
Podkrajšek, ki lahko sprejme do 50 gostov po predhodnem do
govoru. Za vas pripravijo domačo hrano in pijačo, okusite lahko 
kulinarične specialitete, kot so sirovi štruklji, gobova juha in jer- 
pica oz. ocvirkovka. Dogovorite se lahko tudi za ježo konjev in 
vožnjo s čolnom po ribniku. S polnimi želodci se odpravite mimo 
rastišča velikonočnic nazaj proti cerkvi. Sprehod traja približno 
pol ure.

S.R.

Peš ali z avtom: 1 km od cerkve sv. Martina, po cesti v smeri pro
ti Šentvidu, mimo rastlinske čistilne naprave. V križišču zavijete 
levo, kjer se na levem pobočju nahaja rastišče Velikonočnice. 
Pot nadaljujete naprej do Turistične kmetije Podkrajšek.
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Z zvezdicami 
^ ZVESTOBE

do izjemnih 
' ' prihrankov!

,gorenje
V trgovinah in franšizah Tuš prejmete od 16.3. do 24.5. za
vsak nakup nad 10 € in s predložitvijo Tuš klub kartice eno 
zvezdico zvestobe.

xx zvezdico prejmete za nakup v 
w znesku od 10,00 do 19,99 €

XX*> zvezdici prejmete za nakup v 
znesku od 20,00 do 29,99 C

zvezdice prejmete za nakup v 
' <• '■ znesku od 30,00 do 39,99 €

Za vsak
nadaljnji nakup 
v vrednosti 
10 € prejmete 
dodatno 
zvezdico 
zvestobe.

Sem zvest
... ker se splača!

Več na www.tus.si

V SPOMIN

Vinko Jagodič 
1928-2011

Prvi dan prvega pomlad
nega meseca marca, v plesu 
snežink, ki še niso obetale 
odjuge, se je na pokopališču na 
Ponikvi v krogu njegove družine 
končala življenjska pot Vinka 
Jagodiča, enega najbolj znanih 
Šentjurčanov preteklega stolet
ja.

Gospod Jagodič je bil rojen 
v kmečki družini v Pijovcih v 
šmarski občini. Izučil se je za 
trgovca, toda že leta 1947 se 
je njegova pot obrnila v drugo 

smer. Po vrnitvi iz Bosne, kjer je kot mladinec gradil progo 
Šamac-Sarajevo, se je začela njegova kariera družbeno
politično angažiranega človeka. Po kratki zaposlitvi 
na Zadružni zvezi v Ljubljani in po odsluženju triletne 
vojaščine je leta 1951 postal poslovodja v KZ Ponikva, od 
1959 do leta 1965 pa je bil sekretar OF in ZK Šentjur. V 
tem času je dokončal študij politologije. Leta 1965 je bil 
prvič izvoljen za predsednika Skupščine občine Šentjur. 
Po triletni prekinitvi, ko je bil sekretar v Alposu, se je znova 
vrnil v politiko, najprej kot sekretar ZK, nato ponovno kot 
predsednik občinske skupščine v letih 1972 do 1978. Dva 
mandata je bil tudi delegat v republiški skupščini, opravljal 
pa je še več drugih pomembnih funkcij v SZDL na državni 
ravni in v zavarovalniškem poslovnem združenju. Od leta 
1979 do upokojitve leta 1989 je bil direktor Zavarovalnice 
Triglav v Celju.

Za svoje delo je prejel več republiških in državnih 
priznanj, kar dvakrat pa tudi najvišje občinsko priznanje 
nagrado »18. avgust«.

Gospod Vinko Jagodič je bil brez dvoma eden najbolj 
angažiranih in uspešnih Šentjurčanov novejšega časa. 
Čeprav je živel in deloval v času, ko je politični sitem, ki ga 
je v svojem času z mladostno zagnanostjo pomagal gra
diti, že kazal svoje senčne strani, je kljub svojim večinoma 
takrat že manj priljubljenim funkcijam uspel ohraniti svojo 
osebno identiteto načelnega in korektnega človeka. Dobro 
je razumel težave in stiske malih ljudi, zato ni nič nena
vadnega, daje tudi po demokratični preobrazbi leta 1990 
v celoti ohranil sloves poštenega mnenjskega voditelja. 
V tem času se je kot edini predstavnik prejšnje družbene 
ureditve zavestno odločil za sodelovanje s Šentjurskimi 
novicami, čeprav so te veljale za vse prej kot prijazne tudi 
njegovi socialistični preteklosti. V našem časopisu je ob
javil mnogo svojih spoznanj, umirjenih in objektivnih spo
minov na čase in dogodke, ki jih je sam požrtvovalno in 
uspešno soustvarjal. Neusmiljena drugačnost novih časov 
mu ni mogla preprečiti, da ne bi nadaljeval tistega, za kar 
si je prizadeval vse življenje, to je za odprto in strpno ko
munikacijo med ljudmi v dobro skupnosti. V tem smislu 
je potrebno razumeti njegove prispevke v Šentjurskih 
novicah, ki so vse do danes edino neposredno in drago
ceno pisno pričevanje o Šentjurju v drugi polovici 20. 
stoletja. Bolezen, ki ga je že pred leti iznenada kot strela 
z jasnega priklenila na posteljo, je nasilno prekinila tok 
njegovih sporočil, vendar je že do takrat za njim ostalo to
liko globokih sledi, da je, podobno kot v svoji družini, ostal 
tudi nepogrešljiv delček hvaležnega kolektivnega spomina 
naše širše občanske skupnosti.

F. Kovač
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Piše mag. Nevenka Cmok20. nadaljevanje

V šolskem letu 1968/1969 so se kmetovalke gospodinje prvič 
vpisale v 1. letnik po novo pripravljenem programu, ki je bil 
prilagojen takratnim potrebam.

Na žalost vpisa v 1. letnik Poklicne živinorejsko-poljedelske šole 
ni bilo, bil pa je dober vpis v 1. letnik Šole za kmetovalce.

V tem šolskem letu je bila v stavbo Kmetijske šole, zgrajene 
leta 1910, napeljana centralna kurjava na kurilno olje. Denarja 
za napeljavo centralne kurjave v stavbo Gospodinjske šole takrat 
še ni bilo. Za ureditev centralne kurjave je dobila šola dodatna 
sredstva iz republiških finančnih sredstev.

V tem šolskem letu je bila v sestavu KIC-a organizirana 
cvetličarna v Šentjurju.

Leta 1970/71 je bila na šoli prvič pripravljena razstava ob 
zaključku teoretičnega pouka v aprilu. Razstava je postala tradi
cionalna in so jo prirejali še dolga leta. Poleg osnovne vsebine 
razstave ročnih del in kuharskih izdelkov učenk so v razstavo za 
popestritev vključili delovne organizacije, cvetličarne, interesne 
dejavnosti, likovne umetnike, aktive kmečkih žena, muzeje ter 
druge sodelavce in mentorje kmetijske in gospodinjske šole.

Šentjurska dekleta pri ročnem delu

Januarja 1971 je bilo ustanovljeno Društvo absolventov kmeti
jske in gospodinjske šole Šentjur. Pobudnik je bil direktor ing. 
Jenšterle, za prvega mentorja je bil imenovan učitelj na šoli Ivan 
Veber, za prvega predsednika pa izbran učenec Franc Zore. 
Tudi na drugih sorodnih šolah so ustanovili enaka društva, ki pa 
jih danes ni več. Društvo je na šoli v Šentjurju letos praznovalo 
40-letnico uspešnega delovanja, za kar imata zaslugo prvi men
tor Ivan Veber in predsednik Franc Zore, ki sta društvo vodila 
20 let in postavila trdne temelje. Delo ni bilo lahko, toda bilo je

Gospodinjke 2. letnika 1970/71 so ob zaključku šolanja oblečene 
v obleke, ki so jih same sešile in same izvezle narodne vzorce. V 
prvi vrsti sedijo od leve proti desni: druga Tonica Resman, Štefka 
Jenšterle, Branko Resman, Štefka Lukežič, Tone Jenšterle, 
Nevenka Cmok.

uspešno in že mnoga leta se bivši učenci srečujejo zadnjo so
boto v januarju. Toda to ni edino srečanje. Skrbijo za strokovno 
izobraževanje in ekskurzije. Lepo jih je videti, kako so se iz mlad
oletnikov razvili v uspešne može in žene.

Prišlo je šolsko leto 1971/72. Na pobudo treh koroških občin je 
Kmetijska šola Šentjur okviru KIC-a odprla dislocirani oddelek za 
kmetovalce na Muti. Oddelek na Muti je kot dislocirani oddelek 
spadal h Kmetijski šoli Šentjur. Imel je svojega vodjo g. Boruta 
Šeška in učitelje, ki so živeli na Muti. Program in predmetnik je bil 
enak kot v Šentjurju.

Tega leta je Kmetijska šola skupaj s Kmetijskim kombinatom 
Šentjur investirala v modernizacijo hleva za molznice. Šola je 
nabavila moderno molzno napravo, opremo za mlekarnico, hladil
ni bazen in opremo za hlevska stojišča. Stavbo in odplakovalni 
sistem je uredil Kmetijski kombinat Šentjur. Po ustnem izročilu 
je imela Kmetijska šola v Šentjurju po letu 1945 prva v Sloveniji 
molzni stroj.

Leto 1972/73 je potekalo brez pomembnih 
sprememb.

V šolskem letu 1973/74 se je Kmetijski izobraževalni center pre
imenoval v Kmetijski šolski center Celje.

Urejena in obnovljena je bila garaža za kmetijske stroje v lasti 
šole.

27. 6. 1974 je Kozjansko prizadel hud potres. Tudi Šentjurju in 
Kmetijski šoli ni prizanesel. Trdno zgrajene stavbe so se uspešno 
uprle razdejanju in šola je ostala. Po potresu na šolskih stavbah 
ni bilo opravljenih večjih in pomembnejših obnovitvenih del. Po
pravljeni sta bili le strehi na stavbi kmetijske in gospodinjske šole. 
Kljub temu je bilo na šoli dovolj dela.

Večje kadrovske spremembe so bile v šolskem letu 1975/76. 
Delovno mesto direktorja KŠC Celje je 31. 8. 1975 zapustil ing. 
Anton Jenšterle. Za v. d. direktorja centra je bil imenovan ing. 
Branko Resman, in sicer za 3 mesece.

S 1. 1. 1976 je prevzel mesto direktorja ing. Marjan Drobne, ki 
je ostal na KŠC Celje do leta 1981. Vodja šole v Šentjurju je ostal 
ing. Branko Resman.

M1 1
(se nadaljuje)
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POLICIJSKE CVETKE
Interventna številka: 113 

Policija Šentjur:
(03) 746 41 50

Šentjur, 14. 2. - Policiste je 
občan obvestil, da mu je nekdo 
odtujil slovensko zastavo, ki 
jo je bil namestil na kip Josipa 
Ipavca ob 90-letnici njegove 
smrti in slovenskem kulturnem 
prazniku.

Blagovna, 18. 2. - V Goričico 
so se s tovornim vozilom pri
peljali neznanci, ki so naložili 
in odpeljali večji kos železa 
- U-profil, in sicer vreden ok
rog 200 €.

Šentjur, 22. 2. - V enem od 
bifejev je “znan šentjurski 
posebnež" svoje nestrinjanje, 
da mu natakarica ne postreže 
z alkoholom, izrazil s čelakom 
v njeno glavo.

Šentjur, 22. 2. - Iz prostorov 
Alposa je nekdo ukradel 
nekaj denarja, potem pa je 
podobno skušal še v klavnici.

Šentjur, 24. 2. - Tujca sta v 
eni od trgovin želela 3-evrski 
nakup plačati s 500-evrskim 
bankovcem, kar pa je bil del 
scenarija, saj sta pri tem za
motila prodajalko in ji odtuji
la 150 €, ki jih bo najverjetneje 
morala pokriti iz lastnega žepa.

Prevorje, 25. 2. - Iz hiše v Trški 
Gorci so neznanci odpeljali 
kuhinjo in peč za centralno 
kurjavo.

Šentjur, 26. 2. - V ulici Pod 
vrbco je prišlo do družinske 
tragedije, ko je ljubosumni 
partner umoril mater 
njune hčerke in si sodil 
še sam.

Šentjur, 3. 3. - Policista sta v 
zgodnjih jutranjih urah na ob
hodu opazila občana, kije ležal 
na tleh in doživljal epileptični 
napad. Njunemu budnemu 
opazovanju in reakciji se la
hko zahvali, da ni prišlo do 
smrti zaradi zadušitve oziroma 
podhladitve.
Šentjur, 4. 3. - Občanka iz 
okolice mesta je prijavila 
psihično nasilje, saj je part
ner v njun skupni dom pripeljal 
novo žensko, sama pa je že 
pred časom skušala storiti sa

momor. Neka druga občanka 
je prijavila svojo mačeho, ki 
nasprotuje njeni zvezi s fantom 
zaradi druge veroizpovedi.

Gorica pri Slivnici, 4. 3. - 
Z delovišča pri kurji farmi 
je nekdo odtujil 4.000 m 
električnega vodnika.

Šentjur, 9. 3. - Eden od 
mejašev je v gozdu podrl 
bukev, drugi pa je menil, da je 
to njegova last in skušal drevo 
odpeljati. V sporu so zapele 
celo motorke.

Loka pri Žusmu, 11. 3. - Blizu 
kamnoloma v Hrastju sta trčila 
tovornjaka, in sicer je težje 
vozilo, naloženo z gramozom, 
potisnilo praznega s ceste.

Šentjur, 12. 3. - V podvozu je 
voznik manjšega temnejšega 
vozila trčil v levo stransko 
ogledalo nasproti vozečega se 
vozila in pobegnil. Policisti so 
v zadnjem mesecu sicer ob
ravnavali cel kup pobegov s
krajev nesreč.____________
Šentjur, 14. 3. - Nekdo je 
odpeljal črn polpriklopnik z reg. 
št.: CE MN-458, na katerem 
je bilo kar 24 ton odlitkov iz 
surovega aluminija. Skupna 
materialna škoda znaša okoli 
80.000,00 evrov.

V zadnjem času policisti 
opažajo, da se je povečalo 
število tujcev, ki proda
jajo razno blago sumljivega 
porekla in kvalitete. V mnogih 
primerih gre tudi za storilce 
raznih kaznivih dejanj, zato 
previdno!

V času izplačil pokojnin se na 
Šentjurskem gibajo osebe, ki 
pred vami namerno izgubijo 
kakšen del zlatnine (verižico, 
prstan, zapestnico ...). Ko 
stvar opazite in jo hočete po
brati, se naenkrat pri vas po
javi oseba, ki trdi, da je tudi 
ona našla ta predmet. Prične 
se pogovor o ceni, nakar se 
pridruži še pomagač. Na
jditelja hitro prepričata, da je 
našel zelo drag predmet. Ker 
ga drug najditelj noče, ga po
nudi vam v polovično prodajo 
oz. ceno še nekoliko spusti, 
da najditelj zgrabi za vabo. 
Po dogovorjenem izplačilu se 
najditelj in pomagač izgubita, 
naivnežem pa za 200 do 500 
EUR v rokah ostane le cen
ena bižuterija.

Gasilci znova na snegu
Gasilska zveza Šentjur je konec prejšnjega meseca za člane gas
ilskih društev iz občin Šentjur in Dobje pripravila drugo smučarsko 
tekmovanje, ki se ga je na Golteh v osmih kategorijah udeležilo 68 
gasilcev.
Mladina do 18 let: 1. Rok Pušnik (PGD Ponikva), 2. Rok Žnidar 
(Dolga Gora), 3. David Tisel (Lokarje); gasilke do 25 let: 1. Veronika 
Korenjak (Lokarje), gasilke do 35 let: 1. Albina Močnik (Kalob- 
je); gasilke do 45 let: 1. Natalija Tisel (Lokarje), 2. Stanka Tanšek 
(Slivnica pri Celju); gasilci do 25 let: 1. Dejan Hribernik (Kalobje),
2. Andrej Kumperger (Ponikva), 3. Simon Mansuti (Slivnica); gasilci 
do 35 let: 1. Anton Močnik (Kalobje), 2. Andrej Rožanc (Slivnica),
3. Dušan Planko (Dobje); gasilci do 45 let: 1. Dušan Obrez (Slivni
ca), 2. Igor Tisel (Lokarje), 3. Zdravko Hribernik (Kalobje); gasilci 
do 55 let: 1. Jože Skutnik, 2. Albin Dobnik (oba Dolga Gora), 3. 
Jožef Gajšek (Lokarje). Iz gasilskih logov velja omeniti še, da imajo 
pri Prostovoljnem gasilskem društvu novega poveljnika, to je Srečko 
Mohar. br

LJUDSKA UNIVERZA ŠENTJ*UR
Mestni trg 5, 3230 Šentjur

TEČAJ NEMŠČINE 
I. stopnja (30 ur)
Nemški jezik govori približno 100 
milijonov ljudi. Je najbolj razširjen 
materin jezik v Evropi in eden od 
treh delovnih jezikov Evropske 
unije.

Za udeležbo I. stopnje oziroma 
začetnega tečaja ne potrebujete 
predznanja.

Cena tečaja je 
200,00 EUR z DDV

TEČAJ KALIGRAFIJE
(24 ur)
Čas se ustias se ustavi in izgubi svoj 
pomen, ko v roke vzamemo 
kaligrafsko pero. Želje in misli, ki 
se skrivajo v naši duši, kaj kmalu 
postanejo vidne. Tistemu, ki so 
misli in besede namenjene, dobi 
nov pomen.

Cena tečaja je 100,00 EUR + 
20,00 EUR material (z DDV). 
Otroci do 15 let imajo 50% 
popust.

TEČAJ ŠPANŠČINE 
I. stopnja (20 ur)
Pričetek 4. 4. 2011 ob 17. uri. 
Danes je španščina eden najbolj 
razširjenih svetovnih jezikov, saj jo 
govori približno 400 milijonov ljudi. 
Z znanjem španščine se posa
mezniku odpirajo številne profe
sionalne možnosti.
Za udeležbo I. stopnje oziroma 
začetnega tečaja ne potrebujete 
predznanja.

Cena tečaja je 
150,00 EUR z DDV

IN IZVEN
09. 04.2011 ob 17.00 uri 
v Kulturnem domu Šentjur
KEKEC IN PEHTA

v izvedbi
Družinsko gledališče Kolenc

Več informacij na tel. št. 03 747 16 70 ali 031 718 261 
ali preko elektronske pošte na naslov info@lusentjur.si

Mali oglasi
V bližini Šentjurja nudim pomoč v gospodinjstvih ali pomoč starej
šim osebam. 041 969 416.

2-sobno stanovanje, 56 m2, prenovljeno 2010, nova kopalnica, 
nova okna, klima, balkon, klet, vsi priključki, parkirišče. Stanovanje 
je vpisano v ZK, odlično ohranjeno. Po dogovoru možnost hitre 
vselitve, možen odkup pohištva in opreme. Cena: 69.000 EUR. 
Informacije na 041 236 444.

Prodam stanovanjsko hišo z zemljiščem ali brez v bližini Mestinja. 
Informacije na 031 340 695.
Mali oglasi v Šentjurskih novicah so brezplačni. Pošljete jih 
lahko na e-naslov uredništvo@sentjurskenovice.si
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Ratejeva in Drapič športnika leta
Občina Šentjur in Športna zveza Šentjur sta 11. marca pripravili prireditev, na kateri so podelili priznanja

najboljšim športnikom občine za leto 2010.

V javnosti, za razliko od prejšnjih let, ni bilo obračunavanja, 
ki smo ga lahko spremljali v preteklosti. Prisotne je nagovoril 
predsednik ŠZŠ, ki za 30. marec pripravlja volilni zbor, Franc 
Pepevnik, župan Marko Diaci pa se je njemu in gostu iz olimpi
jskega komiteja Janezu Sodržniku pridružil zgolj pri podeljevan-
ju.

Kulturno-kulinarični program, ki so ga obarvale članice ŽPZ 
skladateljev Ipavcev je bil bolj varčevalno naravnan, za presežek 
pa je poskrbela Slavica Van der Minnen, ki je obelodanila 
uspešno akcijo, ki je paraplegiku Henriku Planku omogočila, da 
se bo lahko samostojno prevažal z električnim vozičkom.

Med drugimsojavnosti sporočili, da bodo vtelovadnici šentjurskih 
olimpijcev pri OŠ Franja Malgaja Šentjur namestili še tretjo tablo

Za Ratejevo in Planka se pripravlja še posebna zbiralna akcija - 
koncert v hruševski dvorani

olimpijcu, in sicer v čast udeležbe Urbana Ferenčaka na lan
skih prvih mladinskih olimpijskih igrah, ki so bile v Singapurju.

Seznam nagrajencev
Posamezniki
Športnik leta 2010 v Občini Šentjur. Denis Drapič (Taekvvon- 

do klub Ahac; mladinski razred; 1. mesto na evropskem prven
stvu v borbah do 73 kg; trener Vahid Drapič); 2. mesto: Sandi 
Čebular (Košarkarski klub Šentjur; 1. strelec 1. A SKL; trener 
Damjan Novakovič); 3. mesto: Boštjan Kopinšek (TKDK Ahac; 
mladinski razred; 2. mesto na DP v borbah do 70 kg pri mladincih; 
trener Vahid Drapič); 4. mesto: Leon Časi (Atletski klub Šentjur; 3. 
mesto na DP v teku na 10 km za st. mladince; trener Vladimir Art- 
nak) in Štefan Gajšek (Strelsko društvo Rifnik Šentjur; 1. mesto 
na pokalnem prvenstvu (PP) Slovenije v strelskem mnogoboju). 
Posameznice

Športnica leta 2010 v Občini Šentjur Martina Ratej (AKŠentjur; 
mednarodni razred; naj atletinja Slovenije; trenerAndrej Hajnšek).
Ekipe

Ekipa leta 2010 v Občini Šentjur. Košarkarski klub Šentjur - 
članska ekipa (polfinale končnice DP; trener Damjan Novakovič);
2. mesto: TRK Tajfun šport (2. mesto v skupnem seštevku PP,
3. mesto v skupnem seštevku DP; trener Iztok Durakovič); 3. 
mesto: Strelsko društvo Rifnik Šentjur (1. mesto v PP).
Športnik invalid
Henrik Plank (AK Šentjur, Društvo invalidov jugozahodne 

štajerske; 1. mesto na DP v troboju iz meta diska in kopja ter 
suvanja krogle; trenerja: Andrej Hajnšek in Andrej Rožanc) 
Priznanji perspektivnim športnikom do 15. leta 
Tvvirling skupina Šentjur (1. mesto na DP v kategoriji C 

group starejši junior); Rok Cvetko (Rokometni klub Pivovarna 
Laško Celje; 1. mesto v DP pri st. pionirjih; trener Vlado Murko)

Priznanja kategoriziranim športnikom v kolek
tivih zunaj Občine Šentjur

Državni razred
Neža in Urša Belak (Ženski košarkarski klub Merkur Celje; 1. 

mesto v DP mladink; trener Boštjan Kočar)
Mladinski razred

Urban Ferenčak (Športno društvo Pintatim, Kolesarsko društvo 
Radenska Rog; 1. mesto na DP za mladince; trener Robert 
Pintarič); Aljaž Hrovatič in Urban Verhovšek (Klub malega 
nogometa Dobovec; 1. mesto v DP do 21 let; trener Alen Mordej)
Posebni priznanji
Andraž Hriberšek (Avto-moto društvo Orjaki Ljubljana; 2. mesto 

na DP v motociklizmu AP1 - minimoto); Turistično društvo Izviri 
Dobrina - ekipa v vleki vrvi (41 prvih mest na 63 tekmah), br

Nogomet

Zmaga v gosteh, 
katastrofa doma

Šentjurski nogometaši spre
menljivo nadaljujejo s sezono 
v 3. SNL - vzhod. Z gostujočo 
zmago so nakazali, da je ob
stanek sicer realen cilj, a kaj ko 
so v prvi domači tekmi visoko 
izgubili s Čardo.
Šentjurčani so operacijo »ob
stanek« začeli zelo dobro. V 
uvodni tekmi pomladanskega 
dela prvenstva so gostovali pri 
Malečniku. Okrepljena ekipa, 
ki so se ji pridružili tudi nekat
eri mlajši igralci iz Celja, se je 
pod vodstvom novega trenerja 
Branka Žiberta dobro znašla. 
Odločilen trenutek se je zgodil 
v 50. minuti 2. polčasa, ko je 
za Šentjurčane zadel povratnik 
Aleksander Magdič. To je bila 
šele druga šentjurska zmaga v 
petnajstih prvenstvenih krogih. 
Na žalost pa je dober vtis tra
jal le teden dni. Minulo soboto 
je v Športnem parku gostovala 
ekipa Čarde. Vseh domačih 
upov je bilo konec že 3. minuti, 
ko so Prekmurci zadeli iz »sum

ljive« situacije. Šentjurčani so v 
obrambi obstali, saj so mislili, 
da gre za prepovedan položaj, 
ki pa ga sodnik ni zapiskal. 
Nadaljevanje je bilo še slabše, 
saj so za hrbtom domačega 
vratarja Matjaža Kastelica 
končale še štiri žoge. Poraz z 0 
: 5 seveda ne vzbuja optimizma. 
»Čisto nič nam ni uspevalo, vse 
kar smo se zmenili smo delali 
ravno nasprotno,« je po tekmi 
za uradno klubsko spletno stran 
povedal šentjurski kapetan 
Marko Gobec, ki je z 29 leti 
med najstarejšimi člani ekipe. 
»Igralci se bomo morali iskreno 
pogovoriti in se dobro pripraviti 
že za naslednjo tekmo s Stojnci, 
ki je že lahko odločilna v boju za 
obstanek,« še meni Gobec. 
Šentjur za predzadnjimi Sto
jnci zaostaja tri točke, zato bi bil 
poraz na gostovanju res lahko 
že usoden. Naslednja tekma v 
Športnem parku bo v soboto, 
9. aprila ob 16. uri, ko v goste 
prihaja ekipa Palome. L. H.

Balinarska notica
Lajh na čelu balinarjev

Balinanje ima v Šentjurju krat
ko tradicijo, saj je bilo društvo 
ustanovljeno šele marca 2000. 
Nedavno so pri Balinarskem 
društvu Šentjur izvedli redni 
občni zbor, kjer so izvolili novo 
vodstvo.
Po petih letih se s čela društva 
poslavlja Jože Štiglic, ki 
je uspešno nasledil prvega 
predsednika in pobudnika te 
dejavnosti v Šentjurju Sand
ija Potočnika, za novega 
predsednika pa je bil izvoljen 
Zlatko Lajh. Drugo petletko

je zaznamovala uveljavitev 
društva v lokalnem okolju in ure
ditev spremljajoče infrastruk
ture v šentjurskem športnem 
parku, ki omogoča sodelovan
je v ligaških tekmovanjih in 
druženje članov. Novi predsed
nik si poleg obstoječih ak
tivnosti želi okrepiti žensko eki
po, udeležiti se zimske lige na 
pokritem balinišču v Rogaški 
Slatini, prav tako pa razmišljajo 
o šentjurski balinarski miniligi.

br
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Kraljevska

Mladi šentjurski šahisti odlični na državnem 
prvenstvu v Rogaški Slatini

V času zimskih počitnic je v Rogaški Slatini potekalo državno 
prvenstvo (DP) za mlade šahiste od osmega do osemnajstega 
leta starosti. Mladi člani Šahovskega društva Šentjur so tudi letos 
nanizali odlične rezultate, saj so dosegli kar tri uvrstitve med 
najboljše tri in si s tem priborili možnost nastopa na svetovnem 
(Caldas Novas v Braziliji, 17.-27. november 2011) in evropskem 
prvenstvu (Albena, Bulgaria, 10.-21. september 2011). Maja 
Majcen je zasedla 2. mesto v skupini deklice do osmega leta in 
prikazala dokaj zrelo igro, Nejc Amon, lanskoletni udeleženec 
svetovnega prvenstva v Grčiji, je zasedel 2. mesto v skupini 
dečki do desetega leta, Jan Amon pa 3. mesto v skupini dečki 
do osmega leta. Vsi imajo pravico nastopa na evropskem in 
svetovnem prvenstvu. Ker so omenjena tekmovanja finančno

Maja Majcen (na levi) iz Črnotiče je dosegla 2. mesto v 
počasnem šahu

Nejc Amon (na levi) je osvojil 2. mesto med dečki do 10 let. 
Lani je osvojil 5. mesto na evropskem pospešenem prvenstvu 
v Subotici, 12. mesto na evropskem kadetskem prvenstvu v 
Cmureku v Avstriji in 46. mesto na svetovnem prvenstvu in je 
bil hkrati najboljši posameznik od Slovecev na SP.

zelo draga, se bom naknadno odločili o nastopih, saj šah ni 
zanimiv za sponzorje in imamo zaradi tega vsako leto v društvu 
kronične probleme. Na DP so nastopili še Samanta Pahole

(dekleta do šestnajstega leta - 5. mesto) in Jurij Straže (dečki do 
osmega leta - 6. mesto), Matija Straže (dečki do desetega leta 
- 15. mesto). Tudi ostali so, glede na to, koliko časa namenjajo 
treningom, dosegli odlične rezultate.

Državno pospešeno prvenstvo je prineslo spet odlične rezultate. 
Po končanem počasnem prvenstvu, ki je trajalo sedem dni, je 
osmi dan bilo na sporedu še pospešeno DP. Spet se je dobro 
odrezal Jan Amon s 3. mestom v skupini U 8, Nuša Hercog iz 
Koš niče je zasedla odlično 3. mesto, saj je v zadnjem kolu uspela 
premagati svojo prijateljico Majo Majcen, ki je na koncu zasedla
4. mesto. Tudi Nejc Amon se je moral zadovoljiti s 4. mestom, 
vendar sva namensko zamenjala repertoar otvoritev, ki sva ga že 
nekaj časa načrtovala za letošnja nadaljnja tekmovanja po DP.

Rezultati kažejo tudi dobro delo šolskega mentorja iz OŠ 
Hruševec, saj je David Plevnik praktično prisoten na vseh 
lokalnih in regijskih tekmovanjih in budno spremlja svoje učence. 
Upamo, da bodo ti rezultati spodbuda za v naprej in da se bo čim 
več otrok vključilo v našo klubsko šolo za začetnike, ki poteka 
skozi vse leto, saj so rezultati iz leta v leto boljši. Letošnji so 
rekordni, saj so se prvič kar trije igralci uvrstili na svetovno in 
evropsko prvenstvo.

Marjan Drobne
Atletika

Ratejeva že z normo za 
svetovno prvenstvo

Metalka kopja Martina Ratej na svetovnem prvenstvu, ki 
je v soboto na zimskem at- bo poleti v Daeguju v Južni 
letskem državnem prvenstvu Koreji. Članica šentjurskega 
v Celju z 61,51 m zmagala atletskega kluba se bo v 
in kljub nizki temperaturi že šentjurskem športnem parku 
izpolnila normo A za nastop predstavila 8. maja. br

Pričetek Turnirja vaških skupnosti Dramlje
Najbolje pingpongirala
najstarejša udeleženca

S tradicionalnim turnirjem 
v namiznem tenisu, ki je bil 
7. po vrsti, so pri Športnem 
društvu Šedina odprli 4. se
zono krajevne prireditve 
Turnir vaških skupnosti (TVS) 
Krajevne skupnosti Dramlje. 
Vanj so vključena srečanja v 
malem nogometu in odbojki 
na mivki, z letošnjim letom pa 
morda tudi v košarki.

Za končnega zmagovalca 
se meri 13 ekip vaških skup
nosti. Tokrat jih je sodelovalo 
7, največ točk pa je zbral 
Jarmovec, pred Vodulami in

Grušcami. Med posamezni
ki je slavil Miha Štor pred 
Tonijem Senegačnikom 
in Iztokom Koritnikom. 
Pri ženskah je bila najbolj 
uspešna Marija Cverle pred 
Tino in Nado Gorečan. Kot 
zanimivost dodajmo, da sta 
bila oba posamična zmago
valca turnirja tudi najstarejša 
sodelujoča.

V okviru TVS bodo izvedli 
tudi tradicionalna turnirja v 
malem nogometu in odbojki 
na mivki, letos pa bodo dodali 
še košarkarske tekme trojk.

<č štajerski val
in 8"7,Ed MHz:
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Košarkarske notice

Sezona tokrat ni zadovoljila
Po dveh sezonah sodelovanja v ligi za prvaka je šentjurski ekipi letos sodelovanje ušlo le za las, saj jih je od na
predovanja ločil slabši izkupiček v medsebojni primerjavi z mariborsko vrsto, ki je napredovala ob le 6 zmagah

in 10 porazih.

Po odličnem pričetku sezone ob 4 zmagah v 5 tekmah je končni 
izplen razočaranje. Prišle so težave s poškodbami in odhod 
Američana Harmasona, svoje pa so prinesli tudi porazi, ko je bila 
zmaga zelo blizu: Zlatorog (podaljšek), Slovan, Hopsi. Najbolj 
opazno je bilo, da ekipa nima pravega vodje, ki bi znal organizi
rati igro in narediti potezo več, mnogokrat pa je kolektivno zatajil 
tudi met z razdalje.

26. 2.: Šentjur : Maribor Messer 70:81; Hohler 17 (6 as., 3t 
4/13), Soldo 13, Ručigaj 10 ... V realno zadnji tekmi, kjer bi si 
šentjurčani lahko priigrali vstopnico za ligo za prvaka, domači 
znova niso zmogli prikazati dovolj kvalitete za to raven tek
movanja. Zadnja četrtina je bila obarvana povsem vijolično.

5. 3.: Zlatorog : Šentjur 79:68; Šimovič 26 (PM 14/16), Ivanovič 
22 ... Pri prvouvščeni ekipi so Šentjurčani parirali po zaslugi 
razpoloženega dvojca Šimovič-lvanovič, vendar je bilo to vseeno 
precej premalo za presenečenje.

Pred nadaljevanjem tekmovanja v ligi za razvrstitev od 9. do 11. 
mesta so klub morali zapustiti Dejan Hohler, Peter Jovanovič in 
Vjeran Soldo. Tako je nastal prostor za mlajšo gardo, ki v zadnjih 
tekmah dobiva več minutaže.

19. 3. : Šentjur : Parklji 105:85; Držič 23 (3t 5/6), Ferme 22, 
Šimovič 18 (2t 9/10, 12 skok.), Sebič 16 (PM 9/9), Ivanovič 13 (7 
as.)... Zadnjeuvrščena ekipa lige je letošnje tekmovanje izkoris
tila zgolj za sodelovanje, kar je prikazala tudi tokrat. Priložnost za 
igraje prvič dobil 16-letni Nejc Škoberne, dobro predstavo pa sta 
prikazala 18-letni Klemen Oset in 19-letni Tadej Ferme.

23. 3.: LTHcast Mercator : Šentjur 76:74 (podaljšek) V 
nepomembni tekmi so gostje zapravili zmago s slabim izvajan
jem prostih metov Ručigaja in Pelca v zadnji minuti, Gorenjci pa 
so zmagali s trojko dve sekundi pred koncem, ki so ji predhodili 
nedosojeni koraki škofjeloškega branilca.

Lestvica Lige Telemach za razvrstitev od 9. do 11. mesta: 
9. Šentjur 18 tekem 25 točk, 10. LTHcast Mercator (18:22), 11. 
Parklji (18:19)

Zadnji tekmi: sobota, 2. 4., Parklji : Šentjur; sreda, 6. 4., ob
19.00: Šentjur: LTHcast Mercator

Košakovi na koncu le četrti
Po seriji porazov so pri ŠRK Koši drugo tretjeligaško sezono le 

uspeli končati z zmago, vendar so na koncu varovanci Kristijana 
Košaka zasedli četrto mesto, v primerjavi z dolenjsko ekipo pa je 
odločalo slabše medsebojno razmerje.

26. 2.: Nona Lenart : ŠRK Koši 87:71; Pirih 16, Zorko 14, 
Verhovšek 12 ...

12. 3.: Posavje Podbočje : ŠRK Koši 78:72 (P); Germek 14, 
Mavrin 14 , Zorko 13, Arzenšek 12, Verhovšek 11 ...

19. 3.: ŠRK Koši: Primafoto Sl. Gradec 87:75; Golob 18, Zorko 
18, Korošec 17, Verhovšek 16, Pirih 12 ...

Končni vrstni red: 1. Nona Lenart 31 točk, 2. Komenda Hram 
Gorjan 30, 3. Ivančna Gorica 26, 4. ŠRK Koši 26, 5. Primafoto 
Slovenj Gradec 23, 6. Terme Ptuj 23, 7. Ruše 21, 8. Posavje 
Podbočje 20, 9. Koroška 16.

Veterani zaključili na 2. mestu
V zadnjem krogu veteranskega košarkarskega tekmovanja 

VeLiKo Kozjansko so šentjurčani vknjižili točki s Šmarjem brez 
boja.

Končni vrstni red: 1. KK Podčetrtek 16 točk, 2. KK Šentjur
2000 14, 3. ŠD Kozje 11,4. ŠD Šmarje 10, 5. Dren Lesično 5

Odkošarkirali tudi v Dobju
Klub mladih Dobje - ŠPUKN je v tamkajšnji šolski telovadni

ci peto leto zapored organiziral košarkarski turnir trojk, ki ga je 
podprlo planinsko podjetje za proizvodnjo gozdarskih strojev, 
udeležilo pa se ga je pol ducata ekip.

Vrstni red: 1.: Dubje (Janko Lokovšek, Metod Hrovatič, Aleš 
Paščinski, Robi Rebernik), 2.: Dobrovoljci (Metod Gradič, 
Aleš Mlaker, Klemen Mlaker, Matej Marot), 3.: Vitli Tajfun (Mar
tin Artnak, Miha Artnak, Samo Spolenak)...

br

Mali nogomet

Drapič znova na 
zmagovalnem podiju

Sredi marca je bilo v novozelandskem VVellingtonu svetovno 
prvenstvo v taekvvon-doju neolimpijske verzije ITF. Na njem je 
sodeloval tudi član Taekwon-do kluba Ahac Denis Drapič (na 
sliki kot zmagovalec na lanskem EP) in kot član ekipe Slovenije 
v borbah osvojil srebrno medaljo. S soborci je najprej ugnal 
reprezentančno vrsto gostiteljev, v četrtfinalu Čile, v polfinalu 
pa Norveško, na koncu pa so bili najboljši Poljaki. br

Kmalu 40. malonogometni 
ples na prostem

V soboto se bo pričela nova 
malonogometna sezona v 
Šentjurju. Tokrat je prijavljenih 
16 ekip, ligo pa bo vodil Franc 
Plošnik, kar mu je zaupano 
od leta 1995. Morda niste 
vedeli, vendar se je tovrstno 
tekmovanje na Šentjurskem 
pričelo leta 1972, kar pomeni, 
da bo letošnja liga jubilejna.

Ker zimske lige na 
Šentjurskem ni, se ekipe v 
tem obdobju razkropijo po 
sosednjih občinah. Tako so 
v Podčetrtku v 13-članski 
konkurenci slavili člani 
Loke Vulkanizerstva Mulej, 
šentjurski občani pa so bili 
tudi najuspešnejši zadetkoda- 
jalci.

br

Kralj strelcev v ZLMN 
Podčetrtek je bil Anton Brečko 
(na sliki) s 27 zadetki pred 
Matjažem Zendzianowskym 
in Matjažem Vojskom
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Nagradna križanka
MAREC 11

_ J

C Srečni nagrajenci februarske številke Šentjurskih novic so Veronika Arlič in Stanka Žekar obe 
iz Dobja in Lucija Parežnik iz Šentjurja. Nagrade, ki jih podarja Gostilna Lesjak iz Gorice prejmejo 
nagrajenci po pošti. Čestitamo!
Rešitve marčevske nagradne križanke pošljite na naslov MediaStar, d.o.o., Pod vrbco 20a, 3230 
Šentjur.

VICI
Aktualni seksualni problemi
Socialni problem: Imaš prijateljico, imaš 
s čim, a nimaš sobe.
Sociološki problem: Imaš sobo, imaš s 
čim, a nimaš prijateljice.
Podjetniški problem: Imaš prijateljico, 
imaš sobo, imaš s čim, a nimaš časa. 
Psihofizični problem: Imaš sobo, imaš 
prijateljico, imaš čas, a nimaš s čim. 
Parlamentarni problem: Imaš prijateljico, 
imaš sobo, imaš s čim, imaš čas, a 
nimaš soglasja.
Filozofski problem: Imaš prijateljico, imaš 
sobo, imaš čas, imaš s čim, ampak - 
zakaj?
Slovenski problem: Imaš sobo, imaš čas, 
imaš prijateljico - ampak sta skregana. 
Veš kaj pomeni, če te žena objame 
in poljubi ko prideš domov, te prijetno 
poboža po laseh, ti postreže z večerjo in 
te potem še povabi v posteljo ...???
Da si „falil“ hišo.

Miške
Gost v restavraciji naroči ocvrte miške. 
Natakar naročilo prenese novemu ku
harju, ta pa odide iz kuhinje v klet, ujame 
tri miške in jih prinese v kuhinjo. Prične iz 
njih jemati drobovino in si misli:
»Česa vse ljudje ne jedo!«
Žaba
Kaj je rumeno in skače po gozdu?
Poštna žaba!
Skladatelj
Učiteljica glasbe sprašuje prvošolčke: 
»Janezek, kaj je tvoj očka po poklicu?« 
»Skladatelj!«
Učiteljica se veselo nasmehne: »Res? To 
pa je lepo.«
Janezek: »Ja, ja! Drva sklada!«
Panika
Tovarišica sprašuje v šoli, kaj je panika. 
Miha odgovarja: »Poplave.«
Ivan odgovarja: »Požari.«
Franc odgovarja: »Potresi.«
Jože odgovarja: »Plazovi.«

Tovarišica: »A še kdo kaj ve?«
Janezek dvigne roko in reče: »Rdeča 
pika.«
»Zakaj je rdeča pika panika?« začudeno 
vpraša tovarišica.
Janezek: »Moja sestra vsak mesec 
naredi rdečo piko na koledar, zdaj pa je 
ni naredila že tri mesece in je v hiši taka 
panika!«
Na psihiatriji
Doktor v psihiatrični bolnici vstopi v 
bolniško sobo in zagleda pacienta, ki 
sedi na stolu in zamišljeno vrti volan ter 
govori: »Brrrrr, brrrrr!«
»Kaj pa delaš?« ga vpraša doktor.
»S tovornjakom se peljem v Pariz,« je 
dejal pacient. V sosednji postelji pod 
odejo leži popolnoma gol pacient in 
skače po postelji.
»Kaj pa ti delaš?« ga vpraša psihiater. 
»Medtem, ko je on na službenem po
tovanju, jaz seksam z njegovo ženo!« 
odvrne pacient.
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Prisegam, da ga bo Diaci naredil! Bratje, motimo za kulturni center!

Cveto: Jože, lepo da si še z nami! Da preverim, če sem še župan. Jože, še vedno veruješ v župana?

Samo poiskusi nam speljati kakšnega turista ... Bojci, ti si le prevelik za Guzajeve dogodivšine. Vidite, to je pa mobitel...
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AKCIJA
1. OTitok pUČA šolske zvezke 

2. OTRok pRejiMe

BREZPLAČNE ZVEZKE
■

Papirnica I I R< )K< )R preseneča Solarje 
in njihove starše z poschno akcijo za nakup 
Šolskih zvezkov za večji družine.

Za Šolsko Ido 2011/2012 smo pripravili 
dodamo ugodnost za nakup šolskih potrti>ščin, 
ki ho potekala 2 meseca: april, maj 201 I.
Oh naročilu I. Otroka, vam hotno podarili 
za 2. ali .‘i. ((trnka (.RVI IS šolske zvezke 
po uradnem seznamu šole.

Oddaja prednaročilu šolskih zvezkov 
za lo akcijo velja do 05.05.201 I.

Za vse dodatne informacije nas pokličite
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